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استان ها 5

۱۸ پروژه محرومیت زدایی به یاد شهدای 

لرستان در دست اجراست
معــاون هماهنگــی امــور عمرانــی اســتانداری لرســتان گفــت: 
ــهدا  ــان ش ــاخت ۲۴ یادم ــی و س ــت زدای ــروژه محرومی ۱۸ پ
در راســتای مقدمــات برگــزاری کنگــره ۶ هــزارو ۵۴۴ شــهید 

اســتان در دســت اجراســت. 8 8

ــه هــدف  ــا اشــاره ب  رئیــس ســازمان توســعه تجــارت ب
ــران و  ــان ای ــارد دلاری می ــه میلی ــارت س ــذاری تج گ
ــورهای  ــان کش ــون در می ــران اکن ــت: ای ــتان، گف ارمنس
ــد از  ــوم را بع ــه س ــتان رتب ــه ارمنس ــده ب ــادر کنن ص

ــار دارد. ــن در اختی ــیه و چی روس

رئیــس ســازمان اداری و اســتخدامی 
امتیــازات  لحــاظ  گفــت:  کشــور 
ویــژه در اســتخدام بــرای پرســتاران 
و داوطلبــان فعــال دوران شــیوع 
ــه رو  ــی روب ــع قانون ــا موان ــا ب کرون
ــط  ــاس توس ــن اس ــر ای ــت و ب اس
مراجــع نظارتــی مربوطــه رد خواهــد 

شــد.
ــی  ــتاد مل ــزود: س ــی اف ــم لطیف میث
ــرای  ــور ب ــا در کش ــا کرون ــه ب مقابل
پرســتاران فعــال در دوران شــیوع 
کرونــا )بــا توجــه بــه اختیــارات 
قانونــی خــود( یــک امتیــاز ویــژه در 

ــود. ــه ب ــر گرفت نظ
ایــن  بــا  داد: مطابــق  ادامــه  وی 
طــرح، بــه ازای هــر مــاه تــا ۲ 
ــاز در آزمــون  ــک امتی ــد ی ســال بای
اســتخدامی جمعیــت مذکــور لحــاظ 
می شــد امــا در ســایر مــوارد قانــون 
اجــازه لحــاظ ایــن امتیــاز را از دیگــر 

می کنــد. ســلب  ســازمان ها 
لطیفــی تصریــح کــرد: ایــن تصمیــم 
ــان فعــال  ــرای داوطلب ــه دفعــات ب ب
در دوران کرونــا کــه ســابقه خدمــت 
و تجربــه داشــته اند گرفتــه شــد امــا 
دیــوان عدالــت اداری آن را رد کــرد؛ 
درخواســت  صــورت  در  بنابرایــن 
محدودیت هــای  نیــز  مجــدد 
قانونــی مانــع از لحــاظ ایــن امتیــاز 

ــد شــد. خواه
وی افــزود: بــه عبــارت دیگــر، لحــاظ 
ــن پرســتاران  ــرای ای ــژه ب ــاز وی امتی
و  اســت  قانــون  اجــازه  مســتلزم 
ســازمان اداری و اســتخدامی کشــور 
اختیــارات  رابطــه  ایــن  در  نیــز 

ــدارد. ــی ن قانون
رئیــس ســازمان اداری و اســتخدامی 
کشــور تاکیــد کــرد: درخواســت 
ایــن امتیــاز بــرای ســایرین بــا 
روبــه رو  قانونــی  محدودیت هــای 
ــری  ــورت تصمیم گی ــت و در ص اس
نظارتــی  مراجــع  توســط  نیــز 
بنابرایــن  می شــود؛  رد  مربوطــه 
ــه  ــود ک ــاد ش ــی ایج ــد تعهدات نبای
ــرار نخواهــد  بعــدا مــورد پذیــرش ق

ــت. گرف
ــانی  ــع انس ــت اداره کل مناب سرپرس

اجتماعــی هــم  تامیــن  ســازمان 
شــهریور  )هفتــم  ایــن  از  پیــش 
ــاز  ــاظ امتی ــوص لح ۱۴۰۱( در خص
پرســتاران  بــرای  کرونــا  ویــژه 
کرونــا  شــیوع  دوران  در  فعــال 
ــه  ــازمان ب ــن س ــه ای ــود ک ــه ب گفت
ــا  ــژه کرون منظــور اعمــال امتیــاز وی
در آزمــون اســتخدامی سراســری 
ــات  ــام مکاتب ــال انج ــال، در ح امس
ــی  ــتاد مل ــه در س ــزاری جلس و برگ

ــت. ــا اس ــا کرون ــارزه ب مب
اعــام  غفــوری  حســن  محمــد 
ــاده ۱۴  ــتناد م ــه اس ــود: ب ــرده ب ک
ســازمان  اســتخدامی  آیین نامــه 
ــرو  ــتخدام نی ــی، اس ــن اجتماع تامی
آزمــون  در  شــرکت  طریــق  از 
ــش و  ــه، گزین ــتخدامی، مصاحب اس
ــتخدامی  ــل اس ــایر مراح ــام س انج
ــت و  ــت عدال ــر رعای ــد ب ــا تاکی و ب
ــورت  ــذب ص ــته گزینی در ج شایس

. د می گیــر
ارج  به منظــور  ســازمان  ایــن 
از  برخــی  خدمــات  بــه  نهــادن 
شــیوع  دوران  در  کــه  نیروهــا 
کوویــد ۱۹ )از تاریــخ ۰۱  /۱۲  /۱۳۹۸ 
قالــب  در   )۱۴۰۰/  ۱۲/  ۲۹ لغایــت 
بــا  مــدت  کوتــاه  قراردادهــای 
بیمارســتان ها یــا مراکــز درمانــی 

بــا  مقابلــه  در  مســتقیما  تابعــه، 
ــاران  ــان بیم ــا و درم ــروس کرون وی
ــات  ــد، مکاتب ــت کرده ان ــا خدم مبت
ــم  ــاتی ه ــام داده و جلس لازم را انج
در ســتاد ملــی مبــارزه بــا کرونــا )بــا 
ــط،  ــتاد ذیرب ــدگان س ــور نماین حض
ــوزش  ــان و آم ــت درم وزارت بهداش
پزشــکی، وزارت کشــور، ســازمان 
ســایر  و  اســتخدامی  و  اداری 
ــته اســت  ــه( داش ــای مربوط حوزه ه
کــه در صــورت موافقــت و اخــذ 
ــاز  ــال امتی ــه اعم ــبت ب ــوز نس مج
ــا در آزمــون اســتخدامی  ــژه کرون وی
سراســری ســال جــاری اقــدام کنــد.

مدیرعامل ســازمان تأمیــن  اجتماعی 
هــم ســوم خــرداد مــاه ســال جــاری 
در گفــت وگــو بــا ایرنــا اعــام کــرده 
ــا،  ــیوع کرون ــه در دوران ش ــود ک ب
ــب  ــه در قال ــار جامع ــی از اقش برخ
حضــور  بــا  جهــادی  گروه هــای 
ــی  ــای درمان ــه در بخش ه داوطلبان
تامیــن اجتماعــی حضــور داشــتند و 
امدادرســانی کردنــد. ایــن جمعیــت 
ــه مــردم  ــگاه کمــک ب ــا ن ایثارگــر ب
در ایــن مراکــز حضــور یافتــه و ایــن 

ــود. ــاده ش ــد ارج نه ــرد بای رویک
ــز در  ــی نی ــن اجتماع ــازمان تامی س
جدیــد  اســتخدامی  برنامه هــای 

ــرای  ــی را ب ــم امتیازات ــه طــور حت ب
ــا  ــه ب ــه ک ــای داوطلبان ــن گروه ه ای
رویکــرد فــداکاری در حــوزه مبــارزه 
بــا کرونــا در مراکــز درمانی ســازمان 
خواهــد  قائــل  یافتنــد،  حضــور 
تاکیــد  موســوی  شد.میرهاشــم 
کــرده بــود، اســتخدام ایــن جمعیــت 
ایثارگــر از جانــب تامیــن اجتماعــی 
مطــرح نبــوده اســت امــا لحــاظ 
ــم  ــی فراه ــازات، فرصت ــی امتی برخ
اســتخدام ها  در  کــه  می کنــد 
ــه  ــان ب ــر متقاضی ــه دیگ ــبت ب نس
ــخت،  ــرایط س ــک در ش ــل کم دلی
مزایایــی داشــته باشــند.وی امــا 
در نشســت خبــری روز دوشــنبه 
ــاری( در  ــال ج ــاه س ــن م )۱۷ بهم
ــا  ــگار ایرن ــش خبرن ــه پرس ــخ ب پاس
مبنــی بــر عــدم لحــاظ ایــن امتیــاز 
در آزمون هــای اســتخدامی و جــذب 
نیــرو ایــن ســازمان گفــت: مکاتبــات 
ــی  ــه جمعیت ــد ک ــام ش ــادی انج زی
شــیوع  دوران  در  داوطلبانــه  کــه 
کرونــا در بیمارســتان ها و مراکــز 
ــک  ــد، از ی ــت کردن ــی خدم درمان
امتیــاز ویــژه در آزمــون اســتخدامی 
برخــوردار شــوند امــا ســازمان اداری 
ســازمان اداری و اســتخدامی کشــور 

ــت. ــاز را نپذیرف ــن امتی ای

لحاظ امتیاز ویژه در استخدام پرستاران فعال دوران 
کرونا مستلزم اجازه قانون است
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رئیس کل بانک مرکزی:

مرکز مبادله ارز و طلا شروعی برای حکمرانی قوی حاکمیت ارزی کشور است

آفریقــای  دفتــر  مدیــرکل 
تجــارت  توســعه  ســازمان 
ــه امســال  ــی ۱۰ ماه ــت: ط گف
ــه  ــارد دلار ب ــش از ۲۷ میلی بی
ســازمان  عضــو  کشــورهای 
صــادرات  اســامی  همــکاری 
ــد ۲۶  ــر رش ــه بیانگ ــتیم ک داش
ــال  ــه پارس ــبت ب ــدی نس درص

اســت.
ــر،  ــزاری مه ــزارش خبرگ ــه گ ب
ســید محمدصــادق قنــادزاده 
در یــک برنامــه رادیویــی اظهــار 
کــرد: طــی ۱۰ ماهــه ســال 
جــاری بیــش از ۲۷ میلیــارد 
عضــو  کشــورهای  بــه  دلار 
اســامی  همــکاری  ســازمان 
صــادرات داشــتیم کــه ایــن 
رقــم در مــدت مشــابه پارســال 
۲۱,۵ میلیــارد دلار بــوده اســت 
کــه بیانگــر رشــد ۲۶ درصــدی 
جــاری  ســال  در  صــادرات 

ــت. اس
آفریقــای  دفتــر  مدیــرکل 
تجــارت  توســعه  ســازمان 
ایــران  واردات  گفــت:  ایــران 
از کشــورهای عضــو ســازمان 
ــز در ۱۰  ــامی نی ــکاری اس هم
ماهــه ســال جــاری بیــش از ۲۲ 
ــم  ــن رق ــه ای ــوده ک ــارد ب میلی
ــال ۱۹  ــابه پارس ــدت مش در م
بنابرایــن،  بــود  دلار  میلیــارد 
درصــدی   ۱۵ رشــد  واردات 

یافتــه اســت.
قنــادزاده اظهــار کــرد: جمعیــت 
مســلمان جهــان بیــش از دو 
ــه بیــش  ــر اســت ک ــارد نف میلی
ــا را  ــت دنی از ۲۵ درصــد جمعی
بــه خــود اختصــاص داده اســت. 
انباشــتی از منابــع طبیعــی و 
ــا در ایــن جمعیــت  انســانی دنی
مســلمان جهــان وجــود دارد 
کــه تاکنــون بــه معنــای واقعــی 

از ایــن ظرفیــت اســتفاده نشــده 
اســت.

آفریقــای  دفتــر  مدیــرکل 
تجــارت  توســعه  ســازمان 
ایــران گفــت: ســازمانی بــه نــام 
ــامی )OIC( در  ــکاری اس هم
ــده  ــیس ش ــام تأس ــان اس جه
کــه هــم اکنــون ۵۷ کشــور 
ــازمان  ــن س ــو ای ــامی عض اس
مجموعــه  زیــر  در  هســتند. 
ــام  ــا ن ــی ب ــازمان بانک ــن س ای
ــده  ــاد ش ــامی ایج ــعه اس توس
ــهامدار  ــومین س ــران س ــه ای ک

ــت. ــک اس ــن بان ــزرگ ای ب
متأســفانه  افــزود:  قنــادزاده 
خــود کشــورهای اســامی در 
درون  ظرفیــت  از  اســتفاده 
جامعــه اســامی غفلــت داشــته 
ــون  ــم اکن ــه ه ــوی ک ــه نح ب
کمتــر از ۲۰ درصــد تجــارت 
کشــورهای اســامی بــا یکدیگــر 

کشــورهای  بــا  درصــد   ۸۰ و 
ــت. ــامی اس ــر اس غی

ــای  ــرد: راهکاره ــوان ک وی عن
از  اســتفاده  بــرای  متعــددی 
ظرفیــت درون جامعــه اســامی 
پیشــنهاد شــده کــه ایجــاد بازار 
ــا تمرکــز  کشــورهای اســامی ب
ــه  ــد حــال از جمل ــر روی برن ب
ایــن مــوارد اســت. برنــد حــال 
همــه  بیــن  مشــترکی  برنــد 
کشــورهای اســامی اســت و 
ظرفیت هــا  ایــن  از  می توانــد 
ــت  ــکل در جه ــن ش ــه بهتری ب
و  تجــاری  روابــط  توســعه 
کشــورهای  بیــن  اقتصــادی 

مســلمان اســتفاده کــرد.
آفریقــای  دفتــر  مدیــرکل 
ســازمان توســعه تجــارت ایــران 
ــد  ــد ۲۶ درص ــد: رش ــادآور ش ی
صــادرات و رشــد ۱۵ درصــدی 
کشــورهای  از  ایــران  واردات 
همــکاری  ســازمان  عضــو 
ماهــه   ۱۰ طــی  اســامی 
ــد  ــان می ده ــاری نش ــال ج س
تعامــل ایــران بــا کشــورهای 
و  مثبــت  اســامی  حــوزه 
نظــر  بــه  جلوســت.  بــه  رو 
ــازمان  ــت س ــا تقوی ــد ب می رس
همــکاری اســامی و همینطــور 
اتحادیه هــای  و  کمیســیون ها 
کشــورهای  بــا  مشــترک 
اســامی می تــوان از ظرفیــت 
ــر از  ــی بهت ــام خیل ــان اس جه
ــن  ــه ای ــرد ک ــتفاده ک ــن اس ای
اولویت هــای  جــزو  سیاســت 
دیپلماســی تجــاری و اقتصــادی 

اســت. ســیزدهم  دولــت 

جزئیات تجارت با کشورهای اسلامی /
 صادرات ۲۶ درصد افزایش یافت
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خبر

همکاری صنعت انتقال نفت و برق 
در زیرساخت های مخابرات

وجود  اهمیت  اشاره  با  ایران  نفت  مخابرات  و  لوله  مدیرعامل شرکت خطوط   
زیرساخت های مخابراتی، از همکاری صنعت انتقال نفت و برق در این خصوص 

خبر داد.  
به نقل از شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران، »ارسلان رحیمی« در مراسم 
امضای تفاهمنامه تبادل امکانات مخابراتی و استفاده از زیرساخت های ارتباطی 
با شرکت مدیریت شبکه برق ایران، گفت: اهمیت گسترش و توسعه همکاری در 
صنعت انتقال نفت و برق با توجه به وجود شبکه های مهم در زمینه مخابرات با 

امضای این تفاهم نامه به صورتی پایدارتر دنبال خواهد شد.
رحیمی با اشاره به اهمیت بومی سازی تجهیزات در صنایع اذعان کرد: خوشبختانه 
با وجود شبکه فیبر نوری که بستر زیرساخت آن طی دو دهه گذشته بنیانگذاری 
شده است و همینطور طراحی آن که فراتر از نیاز روز صورت گرفته باعث شده 

است تا امروز پاسخگوی نیاز ارتباطی صنعت و کشور درسطحی گسترده باشد.
وی به اهمیت شبکه مخابراتی در صنعت انتقال اشاره کرد و گفت: فعالیت های 
مخابراتی در دو بخش عمومی و صنعتی انجام می شود. نقش شبکه مخابراتی در 

صنعت و موارد عملیاتی بسیار اهمیت حائز اهمیت است.
رحیمی توضیح داد: به منظور شکل گیری فرآیند انتقال باید پمپاژ مواد نفتی از 
طریق توربین ها صورت بگیرد اگر در این فرایند به هردلیلی توربینی از کار بیفتد 
این اتفاق باید به سرعت و در کوتاه ترین زمان ممکن مخابره شود وگرنه منجر به 
انفجار، پارگی خط و مشکلات زیست محیطی در صنعت خواهد شد و خسارات 
جانی و مالی را به بار خواهد آورد. به همین دلیل است که اگر ارتباط مخابراتی 
در هریک از مناطق دچار اخلال شود باتوجه به دستورالعمل موجود خط انتقال 

از مدار خارج خواهد شد.
وی با اشاره به ۲ ماموریت اصلی شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت بیان کرد: 
در وهله نخست نفت خام از مبادی تولید به بویژه دو خط اصلی از اهواز و امیدیه 
به پالایشگاه های نفتی انتقال می یابد و در وهله بعدی تولیدات پالایشگاه های نفت 
توسط شبکه خطوط به مبادی مصرف تحویل داده می شود.مدیرعامل شرکت 
خطوط لوله و مخابرات نفت ایران نقش شبکه خطوط لوله در صنعت نفت را 
مهم و استراتژیک برشمرد و گفت: در منطقه اصفهان به عنوان یکی از مناطق 
خطوط لوله شرکت، بسترخط لوله انتقال نفت مارون تعبیه شده است که روزانه 
۵۴۰ هزار بشکه نفت خام را از امیدیه به پالایشگاه اصفهان و سپس به پالایشگاه 

تهران و تبریز ارسال می کند.
به گفته وی در صورت عدم وجود این بستر باید در هر ۳۰ ثانیه یک نفتکش ۲۸ 
هزار لیتری از مبدا امیدیه به سمت پالایشگاه اصفهان و از آنجا به سمت تهران 

تردد می کرد.
رحیمی باتوجه مصرف بالای سوخت در کشور افزود: سال گذشته ۱۲۸ میلیارد 
لیتر نفت خام و فرآورده در سطح کشور جابجا شده است، اگر میانگین مصرف 
با احتساب بعد مسافت نفتکش ها برآورد شوند از مصرف حدود ۱.۶ میلیارد لیتر 

گازوئیل ممانعت شده است که ارزش دلاری آن ۱.۲ میلیارد دلار می باشد.
وی گفت: حضور نیروهای متخصص و متعهد در این صنعت و تلاش های بی وقفه 
به  وابستگی  عدم  و  عمر  سال  بالای ۳۵  نفت  لوله  خطوط  مجاورت  در  آن ها 

تجهیزات خارجی از امتیازات این صنعت محسوب می شوند.

سردار حاجی زاده: بی عملی در 

دهه ۹۰ منجر به عقب افتادگی شد

راحت تر  را  اقتصادی  هوافضای سپاه، حل مشکلات  نیروی  فرمانده 
از مسائل نظامی دانست و گفت: بی عملی داخلی در دهه ۹۰ عقب 
باشد  اقتصاد  ما  ضعیف  خاکریز  شد  موجب  و  کرد  ایجاد  افتادگی 
مشکلات  تا  بیایند  کار  پای  باید  نخبگان  به خصوص  و  همه  امروز 

کشور حل شود.  
ظهر  حاجی زاده  امیرعلی  سردار  ایرنا،  دفاعی  خبرنگار  گزارش  به 
سه شنبه در دانشگاه امیرکبیر گفت: بعضی شرایطی را بوجود آوردن 
اما  نایافتنی است  و طوری وانمود می کنند که مقام شهادت دست 
مسیر شهدا برای هر کسی که در مسیر آنها گام بر می دارد دست 

یافتنی است.
ما  جوانان  اوقات  گاهی  داد:  ادامه  سپاه  هوافضای  نیروی  فرمانده 
احساس  اند  نداشته  حضور  انقلاب  حساس  برهه های  در  اینکه  از 
و  کار  اهل  که  برای کسی  موضوع  این  البته  می کنند؛  بی خاصیتی 
ابتدای  از  فعالیت باشد طبیعی است ولی باید توجه کرد امروز هم 
پیروزی انقلاب برهه های حساسی را پشت سر گذاشته ایم اما هنوز 

به پایان راه نرسیده ایم و راه دشواری پیشرو داریم.
سردار حاجی زاده تصریح کرد: در گذشته دشمنان از موضع قدرت با 
ما برخورد می کردند و امروز از موضع ضعف با ما برخورد می کنند. 
ما امروز با یک جنگ ترکیبی مواجه هستیم  و از راههای مختلف به 

ما تهاجم می کنند.
به  امروز دشمن تشخیص داده ما خاکریز ضعیفی  وی عنوان کرد: 
نام اقتصاد داریم و از این ناحیه به ما حمله می کند. در دهه ۹۰ بی 
عملی داخلی عقب افتادگی ایجاد کرد و موجب شد خاکریز ضعیف 
ما اقتصاد باشد. امروز همه و به خصوص نخبگان باید پای کار بیایند 

تا مشکلات کشور حل شود.

اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
از  تومان  میلیارد  هزار   ۸۸ گفت: 
تامین  صندوق  شده  انباشته  بدهی 
پرداخت  دولت  کمک  به  اجتماعی 
شد و در حال حاضر هیچ بدهی به 

بانک ها نداریم.
دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
روز  مرتضوی  صولت  سید  ایرنا، 
دولت  هیات  حاشیه  در  چهارشنبه 
داشت:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در 
در صندوق فولاد و سایر صندوق ها 
بودجه  کسری  با  به شدت  که 
اینکه  برای  دولت  از  بودیم.  مواجه 
تامین  بودجه  کسری  سخاوتمندانه 
اجتماعی و سایر صندوق ها را تامین 
ادامه  می کنم.مرتضوی  تشکر  کرد 
دو  در  دولت   ۱۴۰۱ سال  در  داد: 
کرد؛  کمک  صندوق ها  به  مرحله 
صندوق  شده  انباشته  بدهی  اولاً 
تامین  که صندوق  اجتماعی  تامین 
بزرگترین  اعداد  در  اجتماعی 
که  کمکی  با  بود  بانکی  بدهکاران 
میلیارد  هزار   ۸۸ داد،  انجام  دولت 
با  و  شد  پرداخت  بدهی  تومان 

بانک های عامل تسویه شد.
وی افزود: از سوی دیگر در شورای 
که  اهتمامی  با  و  اقتصادی  عالی 
 ۱۳۰ حدود  داشتند  قوا  سران 
به  نزدیک  که  تومان  میلیارد  هزار 
از  آن  تومان  میلیارد  هزار   ۱۱۰
را  بود  صندوق ها  معوق  مطالبات 

شرکت  سهام  کرد،  تصویب  دولت 
نفت شازند را به تامین اجتماعی و 
سایر صندوق ها که البته یک بخشی 
هم متعلق به مطالبات بنیاد شهید 
خوشبختانه  کرد.  پرداخت  را  بود 
تشریفات اداری آن طی شد ما الان 
که در خدمت شما هستیم ریالی به 
بابت مازاد برداشت بدهکار  بانک ها 
جای  بسیار  بابت  این  از  و  نیستیم 

تقدیر و تشکر دارد.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
هم   ۱۴۰۲ بودجه  در  کرد:  بیان 
محل های  از  صندوق ها  برای 
است؛  شده  منابع  تامین  مختلف 
نخست اینکه دوباره واگذاری سهام 
و  است  شده  پیش بینی  شرکت ها 
پیش بینی  نفت  تهاتر  آن  بر  علاوه 
عالی  شورای  در  است.  شده 

جدیدی  پیشنهادات  هم  اقتصادی 
مطرح است که اگر این پیشنهادات 
محقق شود به اعتقاد ما سال ۱۴۰۲ 
مطالبات  از  اعظمی  بخش  تقریباً 

صندوق ها از دولت اخذ می شود.
مرتضوی گفت: در حال حاضر بالغ 
صندوق  هزینه های  درصد   ۹۰ بر 
بازنشستگی کشوری را دولت تأمین 

می کند.
حداقل  بررسی  وضعیت  آخرین 

دستمزد
حداقل  تعیین  درباره  کار  وزیر 
کرد:  اظهار  دستمزد  و  حقوق 
شاخص های  با  کارشناسی  تیم های 
قانونگذار  که  متنوعی  و  متعدد 
را  است شاخص ها  کرده  پیش بینی 

بررسی می کنند.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 

دستمزد  و  حقوق  تعیین  درباره 
که  کار  عالی  شورای  کرد:  بیان 
بخش  است،  بخش  سه  از  متشکل 
دوم  بخش  دولت،  نمایندگان  اول 
دیگر  بخش  و  کارگران  نمایندگان 
هستند  کارفرمایان  نمایندگان  هم 
است.  سه جانبه گرایی  بر  اصل  و 
در  انشاءالله  کرد:  بیان  مرتضوی 
را  مختلفی  جلسات  اسفندماه 
تشکیل می دهیم آنچه حق و عدل 
باشد در چارچوب قوانین و مقررات 
سه جانبه گرایی  اصل  رعایت  با  و 
شد.  خواهد  اتخاذ  مناسب  تصمیم 
پایان  از  تا قبل  امیدوار هستیم که 
سال حداقل حقوق و دستمزد را به 
دستگاه های مختلف برای اجرا ابلاغ 

کنیم.

وزیر تعاون: هیچ بدهی به بانک ها نداریم
خبر

ایران سومین کشور صادرکننده 
برتر به ارمنستان

 رئیس سازمان توسعه تجارت با اشاره به هدف گذاری تجارت سه 
میلیارد دلاری میان ایران و ارمنستان، گفت: ایران اکنون در میان 
از روسیه و  کشورهای صادر کننده به ارمنستان رتبه سوم را بعد 

چین در اختیار دارد.
در  پاک  پیمان  علیرضا  تجارت،  توسعه  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
هدف  با  تجار  آشنایی  جهت  ارمنستان  با  تجارت  یکروزه  کارگاه 
اسلامی  جمهوری  تجاری  مرکز  و  ارمنستان  کشور  بازار  معرفی 
از روسیه و چین  بعد  ارمنستان  اینکه  به  اشاره  با  ایروان  ایران در 
بیشترین واردات را از ایران دارد، اظهار کرد: اکنون میزان صادرات 
به ارمنستان ۴۳۷ میلیون دلار است و مطابق برنامه تجارت میان 

دو کشور باید به سه میلیارد دلار برسد.
و  ارمنستان  و  ایران  مناسب  بسیار  سیاسی  روابط  به  اشاره  با  وی 
عزم دو دولت برای ارتقای تجارت و اتمام مذاکرات انعقاد توافقنامه 
عضو  کشور  تنها  ارمنستان  کرد:  تاکید  اوراسیا،  با  آزاد  تجارت 
به  ایفای نقش  به  قادر  با ما مرز مشترک دارد و  اوراسیا است که 

عنوان پل ارتباطی ایران و بازار این اتحادیه است.
در  کشورمان  توانمندی های  اینکه  بیان  با  همچنین  پاک  پیمان 
ایرانی  شرکت های  ظرفیت های  و  مهندسی  و  فنی  خدمات  حوزه 
ارمنستان در حوزه های  و مهندسی  فنی  پروژه ها  جهت حضور در 
سیستم های  و  سدسازی  تجدیدپذیر،  انرژی های  ساختمان،  و  راه 
در  حضور  برای  بخش  این  فعالان  برای  مناسبی  فرصت  آبیاری 
ارمنستان ایجاد کرده است، اظهار داشت: تبادل گاز و برق، حضور 
بخصوص  صنعتی  محصولات  تولید  ارمنستان،  در  ما  خودروسازان 
تولید مشترک،  به صورت  ارمنستان  ایرانی در داخل  لوازم خانگی 
از  همگی  و...  پالایشگاه  احداث  مختلف،  نمایشگاه های  برگزاری 

جمله برنامه های مشترک ما با ارمنستان به شمار می رود.
مرکز  راه اندازی  به  همچنین  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
در  ما  تجاری  مرکز  افزود:  و  کرد  اشاره  ایروان  در  ایران  تجاری 
ارمنستان بسیار فعال و پویاست. مهم ترین فاکتوری که ما در مراکز 
تجاری دنبال می کنیم و البته این مرکز تجاری از آن بهره مند است 

شریک قوی، بزرگ و مناسب در کشور هدف است.
مشارکت های  موضوع  به  ادامه  در  تجارت  توسعه  سازمان  رئیس 
صنعتی اشاره و تاکید کرد: بحث منطقه آزاد، شهرک های صنعتی 
مشترک و بحث ایجاد خطوط تولید در کشور ارمنستان با استفاده 
توسعه تجارت هر دو کشور  به  این کشور می تواند  از ظرفیت های 

کمک کند.

رئیس انجمن پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند ایران:

ایران بزرگترین مصرف کننده 
آنتی بیوتیک/ عملکرد پروبیوتیک ها 

در درمان بیماری ها
ایران  اینکه  بیان  با  ایران  فراسودمند  غذاهای  و  پروبیوتیک  انجمن  رئیس   
بزرگترین مصرف کننده آنتی بیوتیک در دنیا بوده و زنگ خطر مقاومت آنتی 
بیوتیک به صدا در آمده است، گفت: استفاده از محصولات پروبیوتیک مهمترین 

عامل پیشگیری کننده از این عارضه است.
به گزارش خبرنگار حوزه سلامت ایرنا، مریم تاج آبادی ابراهیمی روز چهارشنبه 
در حاشیه برگزاری پنجمین همایش محصولات پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند 
در انستیتو تغذیه کشور در جمع خبرنگاران افزود: با مصرف بی رویه و تجویز زیاد 
آنتی بیوتیک توسط پزشکان و اینکه در خوراک دام و طیور نیز از این دارو زیاد 

استفاده می شود، در معرض خطر مقاومت آنتی بیوتیک هستیم.
وی اظهارداشت: این انجمن توانسته با ایجاد شبکه فعال و همکاری شرکت های 
دانش بنیان، تولیدات خوبی در محصولات پروبیوتیک داشته باشد تا با مصرف 

آنها از بار ابتلا به بیماری های غیرواگیر در جامعه کاسته شود.
داور سیادت دبیر علمی این همایش نیز افزود: در حال حاضر دنیا بر روی موضوع 
محصولات پروبیوتیک سرمایه گذاری می کند زیرا هر روز مشاهده می شود که 
فواید زیادی به طور مثال در درمان دیابت ، برخی بیماری های مغز و اعصاب 
، برخی سرطان ها ، بیماری های قلبی – عروقی ، اختلالات رفتاری ، نازایی ، 

سلامت دهان و دندان و غیره دارد .
وی گفت : اقتصاد پروبیوتیک در کنار اقتصاد دارو سرمایه گذاری در آن شده 

است که می تواند ثمرات مفیدی را داشته باشد .
سیادت ادامه داد : در کشور ما نیز با توجه به فواید پروبیوتیک که استارتاپ ها 
و کمپانی های های بزرگ دارو ، سرمایه گذاری فراوان کرده اند هر روز شاهد 

پیشرفتی در این زمینه هستیم.
عباسعلی مطلبی عضو هیئت مدیره انجمن پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند 
ایران نیز گفت : پروبیوتیک یک واژه یونانی به معنای ) برای زندگی ( است زیرا 
این تعریف بر این مبنا است که پروبیوتیک ها ، مکمل های غذایی میکروبی 
هستند که از تعادل بهبودی میکروبی روده بر روی میزبان اثرات سودمندی 

دارند .
وی اظهارداشت: در بحث پروبیوتیک ها ، تاکید بر ماهیت زنده میکرو ارگانیسم 
ها است .برخی از میکرو ارگانیسم ها به مصرف انسان می رسند و برخی دیگر 
دام . این میکرو ارگانیسم ها از طریق بهبودی ویژگی میکروفلور در دستگاه 
گوارش تاثیرات سودمندی را به همراه دارند .وی ادامه داد : مقوله ای که در 
زمینه محصولات پروبیوتیک بسیار مطرح است کاربرد آنها در حوزه دامپروری، 
آبزیان با هدف ارتقاء سطح ایمنی موجودات زنده و مقاومت در برابر انواع ویروس 

ها ، باکتری ها و انگل ها می باشد .
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معاون اول رئیس جمهور گفت: در بخش 
اقتصادی نتوانسته ایم سهم مطلوب خود 
را از اقتصاد جهانی به خوبی بگیریم در 
حالی که امکانات و ظرفیت های مالی و 
که  است  گونه ای  به  ایران  در  اقتصادی 
منطقه ای  اقتصاد  پرچم دار  ایران  باید 

باشد. 
ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
محمد مخبر صبح امروز )سه شنبه( در 
اقتصادی  پیشران های  همایش  نخستین 
به  اشاره  با  ملی،  توسعه  برای  فرصتی 
تأکیدات مقام معظم رهبری در خصوص 
اولویت خنثی سازی تحریم ها گفت: باید 
برسیم که  اقتصادی  قوت  از  نقطه ای  به 
توطئه  و  عملیات  هیچ  نتوانند  دشمنان 
اقتصادی علیه کشور انجام دهند که این 
خصوصی  بخش  فعالان  حضور  با  مهم 

میسر می شود.
اینکه  بیان  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
در  خصوصی  بخش  حاضر  حال  در 
کشور می تواند به راحتی علاوه بر انجام 
بین المللی  سطح  در  اقتصادی  مبادلات 
و  واردات  صادرات،  زمینه های  در 
اقتصادی  اقدامات  مالی،  جابجایی های 
قطعاً  کرد:  اظهار  دهد،  انجام  را  خود 
برخی  در  محدودیت  به  توجه  با  دولت 
بخش  اندازه  به  ظرفیت ها  و  امکانات 
خصوصی چنین توانایی ندارد و به همین 
زمینه های  سریعتر  چه  هر  باید  دلیل 
حضور و فعال شدن بخش غیردولتی در 

اقتصاد فراهم شود.
به رغم  بهره وری  کرد:  اضافه  وی 
قابل  کشور  در  فراوان  استعدادهای 
دانش،  مؤلفه  سه  باید  و  نیست  توجه 
در  تجهیزات  کردن  روز  به  و  تکنولوژی 
امر بهره وری مورد توجه ارکان اقتصادی 
نیز  زمینه  این  در  که  گیرد  قرار  کشور 
ورود  با  دارد  توانایی  خصوصی  بخش 
اساتید  دانش  از  بهره گیری  تکنولوژی، 
آینده نگری،  همچنین  و  پژوهشکده ها  و 

پرچم دار بهره وری در کشور باشد.
پیشران های  اینکه  بر  تأکید  با  مخبر 
آینده  اقتصاد کشور در  اقتصادی طلیعه 
جدید  مرحله  در  کرد:  تصریح  هستند، 
کنار  در  توان  تمام  با  دولت  پیشرفت، 
و  اقتصادی  بخش  فعالان  کارآفرینان، 

بخش خصوصی است.
معاون اول رئیس جمهور در این مراسم که 
در مؤسسه آموزش و پژوهش مدیریت و 
برنامه ریزی برگزار شد، به توانایی بخش 
خصوصی و شناسایی مشکلات و راهکار 
اظهار  و  کرد  اشاره  کشور  مسائل  حل 
در  برنامه ریزی  و  مدیریت  نقش  داشت: 
و  توسعه  در  اقتصادی  پیشران های  کنار 
پیشرفت کشور در سالیان گذشته کمتر 

دیده شده است.
بخش  یک  تبدیل  داد:  ادامه  وی 
خصوصی به پیشران اقتصادی موضوعی 
هم  زمینه  این  در  که  است  مهم  بسیار 
باید برنامه ریزی های کلان صورت پذیرد 

و هم برای این کار بخش خصوصی باید 
و  دورتر  افق  و  جسارت  خطرپذیری، 
بلندتر برای توسعه فعالیت های خود را 

تعریف کند.
در  کشور  مشکلات  اینکه  بیان  با  مخبر 
و  بالا  تورم  از  ناشی  گذشته  های  دهه 
سرمایه گذاری منفی بود، گفت: این دو 
بیکاری  پایین،  سرانه  درآمد  به  موضوع 
منجر شده  کشور  در  تولید  در  و ضعف 
و  خصوصی  بخش  به  اگر  که  است 
فعال  بر  مبنی  نظر  مورد  های  سیاست 
شد  می  توجه  خصوصی  بخش  شدن 
در  چنینی  این  مشکلات  برخی  شاهد 

کشور نبودیم.
معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: امروز 
معادلات  و  تصمیمات  محاسبات،  در 
مرحله ای  به  منطقه ای  و  جهانی  مهم 
کشورهای  و  قدرت ها  که  رسیده ایم 
اسلامی  جمهوری  نمی توانند  جهان 
بخش  در  اما  بگیرند؛  نادیده  را  ایران 

اقتصادی نتوانسته ایم سهم مطلوب خود 
را از اقتصاد جهانی به خوبی بگیریم در 
حالی که امکانات و ظرفیت های مالی و 
که  است  گونه ای  به  ایران  در  اقتصادی 
منطقه ای  اقتصاد  پرچم دار  ایران  باید 
اقتصادی  اقتدار  باید  افزود:  وی  باشد. 
در کنار اقتدار و ساحت نظامی و امنیتی 
جمهوری اسلامی ایران در سطح منطقه 

و جهان شناخته شود.
مخبر با اشاره به رتبه اول ایران در نفت 
و گاز و همچنین رگه های بزرگ ذخایر 
معدنی در کشور گفت: تنها با ۷ درصد 
در  دنیا  در  معدنی مس  ذخایر  اکتشاف 
در  که  حالی  در  داریم  قرار  پنجم  رتبه 
حوزه تولید این بخش، با وجود امکانات و 
ظرفیت های کشور رتبه بیست جهانی به 
یافته  اختصاص  ایران  اسلامی  جمهوری 
از  نتوانستیم  که  می دهد  نشان  این  و 
تمام امکانات و ظرفیت بخش خصوصی 

به خوبی استفاده کنیم.

مخبر در نخستین همایش پیشران های اقتصادی فرصتی برای توسعه ملی:

ایران باید پرچم دار اقتصاد منطقه ای باشد

مولدسازی دارایی های دولت در حوزه تعلیم و تربیت، ثروت آفرینی است
مولدسازی  کشور،  ساز  مدرسه  خیرین  جامعه  رئیس   
دارایی های دولت در حوزه تعلیم و تربیت را یک نوع ثروت 
آفرینی دانست و گفت: تسریع در اجرای این طرح موجب 
دلگرمی خیران برای تکمیل طرح های خیرساز خواهد شد.

به گزارش ایرنا از وزارت آموزش و پرورش، ناصر قفلی در 
نامه ای به یوسف نوری وزیر آموزش و پرورش اظهارداشت: 
مصوبه مولدسازی املاک مازاد دستگاه های دولتی در مسیر 
اجرا قرار گرفته است، اهتمام و تسریع مجموعه آموزش و 
پرورش با راهبری وزیر در اجرای این مصوبه در سطح این 
به تکمیل طرح های  اولویت بخشیدن  بر  تاکید  و  دستگاه 
نیمه تمام به ویژه خیرساز، موجب دلگرمی خیران می شود 
تا پس از سال ها انتظار به بهره برداری از مدارس نیمه کاره 

خویش امیدوار باشند.
وی با تاکید بر تداوم پیگیری ها در این زمینه تا دستیابی 
به نتایج مطلوب افزود: در بسیاری از کشورهای توسعه یافته 
که  اموالی  تا  مولد شود  دولت،  دارایی های  تلاش می شود 
ارزش افزوده و بهره وری پایین دارد و سال ها رها شده اند و 
استفاده مطلوبی از آنها نمی شود، شناسایی و بهینه سازی 
شود و بهره وری و ارزش افزوده آنها افزایش یابد. این اموال 
برای نسل های کنونی و آینده است و باید تلاش شود تا از 

این اموال به صورت مناسب استفاده شود.
رئیس جامعه خیرین مدرسه ساز کشور گفت: ضمن احترام 
به نقطه نظرات کارشناسان و منتقدان دلسوز، معتقدیم که 
مولدسازی درست دارایی های دولت به خصوص در حوزه 

می تواند  که  است  آفرینی  ثروت  نوع  یک  تربیت  و  تعلیم 
محقق  را  همگان  تأکید  مورد  تربیتی  و  آموزشی  عدالت 
امکانات  به  آموزان  دانش  همه  دسترسی  مسیر  و  کرده 
آموزشی و پرورشی مناسب در همه نقاط ایران عزیز هموار 
پرورش  و  آموزش  وزیر  اظهارات  به  اشاره  با  قفلی  شود. 
اضافه کرد: پیش از این اعلام شده است که درآمد حاصل از 
مولدسازی املاک مازاد حوزه آموزش و پرورش در توسعه 
زیرساخت ها و تکمیل طرح های نیمه تمام به ویژه خیرساز 
این رویکرد  از  استفاده خواهد شد که ضمن سپاسگزاری 
بزرگ  بین جامعه  امید در  از  آفرین، شاهد موجی  شادی 
خیرین کشور که آرزوی افتتاح مدارس نیمه کاره خویش 

را دارند، هستیم.



اقتصاد
اخبار

مدیرعامل “فراز “ ایران زمین معرفی 
شد

هیئت مدیره هلدینگ فناوری اطلاعات و ارتباطات بانک ایران زمین 
)جامپ( در حکمی، وحید محمودیان را به عنوان مدیرعامل شرکت 

فراز معرفی کرد.
به گزارش اخباربانک، در مراسمی که در ساختمان مرکزی جامپ 
به  حکمی  در  محمودیان  وحید  شد،  برگزار  هیئت مدیره  حضور  با 
عنوان مدیرعامل شرکت فراز )فناوری های روز ایران زمین( منصوب 
شد و از زحمات او در مرکز نوآوری ایران زمین با اعطای لوح یادبود 

قدردانی به عمل آمد.
اطلاعات  فناوری  مدیریت  دکترای  مدرک  دارای  محمودیان  وحید 
است و پیش از این سوابق اجرایی از جمله مدیرعاملی مرکز نوآوری 
بانک،  بورس  کارگزاری  فناوری  شرکت  بنیان گذاری  زمین،  ایران 
عضویت در هیئت مدیره شرکت نرم افزاری سامان ایمن پرداز شرق، 
مدیریت مرکز موبایل بانک اقتصاد نوین، معاونت عملیات و پشتیبانی 

شرکت پرداخت نوین را در کارنامه خود داشته است.
توسعه سامانه های  و  نرم افزاری زیرساختی، پشتیبانی  ارائه خدمات 
مسیر  در  بانک  و  هلدینگ  نیازهای  تأمین  راستای  در  نرم افزاری، 
بانکداری دیجیتالی و به صورت متمرکز، از مأموریت های این شرکت 

است.
بر اساس این گزارش، شرکت فراز در کنار دیگر شرکت های هلدینگ 
ایران  بانک  ارتباطات  و  فناوری اطلاعات  )بازوی  پارس  ارقام  جهان 

زمین(، فعالیت می کند.

 سومین تلاش بانک صادرات در 
فروش ۳.۳ درصدی “خودرو”

بانک صادرات برای سومین مرتبه آماده فروش بلوک ۳.۳۶ درصدی 
ایران خودرو در یکشنبه آینده شد و یک روز بعد هم ۳.۱ درصد ایران 

ترانسفو را روانه میز فروش خواهد کرد.
از  مثبتی  نتیجه  تاکنون  که  صادرات  بانک  اخباربانک،  گزارش  به 
تهران،  بندرعباس،  پالایشگاه   ۴ مانند  هایی  شرکت  بلوکی  عرضه 
 ... و  صادرات  سپهر  مالی  گروه  گذاری  سرمایه  اصفهان،  و  تبریز 
نگرفته برای سومین مرتبه آماده عرضه ۳.۳۶ درصدی ایران خودرو 

شده است.
براساس این گزارش به این ترتیب “ وبصادر” یکشنبه آینده 7 اسفند 
اقدام به عرضه بیش از ۱0 میلیارد و ۱۴5 میلیون “خودرو” به قیمت 
پایه هر سهم ۴۱0 تومان ) در دو عرضه قبلی و مربوط به 20 و ۳0 
آذر سال جاری با ۴50 و 500 تومان( و به ارزش بیش از ۴.۱ هزار 

میلیارد تومان به صورت یکجا و نقد خواهد کرد.
هم  اسفند   8 دوشنبه  یعنی  بعد  روز  یک  همچنین  صادرات  بانک 
ایران  سهم  میلیون   ۱5۶ و  میلیارد  یک  از  بیش  فروش  به  دست 
ترانسفو معادل ۳.۱7 درصد و به قیمت ۳20 تومانی هر سهم و ارزش 

۳70 میلیارد تومان ، خواهد زد. 
به سامانه  ورود سفارش خرید  به  کارگزار خریدار در صورتی مجاز 
اساس  بر  معامله  مورد  سهام  ارزش  درصد   ۱0 که  است  معاملاتی 
قیمت پایه را نقداً  یا به صورت ضمانتنامه بانکی بدون قید و شرط از 
مشتری دریافت کرده و حسب مورد به حساب شرکت سپرده گذاری 
مرکزی، واریز یا ارائه و تاییدیه را مبنی بر اخذ تضامین مربوطه به 

بورس تهران تحویل دهد.

بازدید معاون رییس جمهور از 
موزه بانک ملی ایران

نجارزاده سرپرست  دکتر  با  دیدار  در حاشیه  رئیس جمهور  پارلمانی  معاون 
بانک ملی ایران، بر سر گلزار شهدای بانک حاضر شد و ضمن گرامیداشت یاد 
و خاطره شهدای دفاع مقدس و تجدید میثاق با آرمان های مقدس آنان، از 

موزه و آثار با ارزش بانک ملی ایران نیز بازدید کرد.
ایران، سید محمد  از روابط عمومی بانک ملی  به گزارش اخباربانک به نقل 
حسینی در دیدار با دکتر نجارزاده که تعدادی از مدیران و کارکنان بانک نیز 
های کشور  بانک  ترین  مهم  از  یکی  ایران  ملی  بانک  گفت:  داشتند،  حضور 
است؛ همانطور که دانشگاه تهران، دانشگاه مادر در کشور محسوب می شود 
و نحوه عملکرد آن برای سیستم دانشگاهی کشور الگو است، بانک ملی ایران 
نیز نقش مشابهی را در سیستم بانکی کشور ایفا می کند؛ در واقع بسیاری 
از بانک های تخصصی ایجاد شده ،  شعبی از بانک ملی ایران بودند و سپس 

مستقل شده اند.
معاون رئیس جمهور در امور مجلس همچنین با تاکید بر اینکه دولت نگاه 
ویژه ای به  بانک ملی ایران دارد، اظهار کرد: نمایندگان دولت و مجلس به 
طور مرتب با این بانک و شرکت های تابعه آن که برای کشور  اشتغال آفرین 
هستند، تعامل دارند و از این رو جای دارد از زحمات سرپرست و مدیران بانک 
به ویژه در بخش اشتغال و اعطای تسهیلات مربوط به روستاییان، ازدواج و…

کمال قدردانی را داشته باشیم.
وی در بازدید از موزه این بانک با بیان اینکه تاریخچه بانکداری کشور از زمان 
رایج شدن سکه و سپس چاپ اسکناس و تحولات صورت گرفته پس از آن در 
مقاطع مختلف زمانی همه در این موزه قابل مشاهده است، ابراز کرد: بازدید 
امروز فرصت بسیار مغتنم و خوبی بود. در این موزه، روند تعاملات بانک ملی 
برهه های مختلف   بانک های جهانی و همچنین نقش اشخاص در  با  ایران 
زمانی  به تصویر کشیده شده که بسیار جالب است و می تواند مورد بازدید 

دانشجویان و دانش آموزان نیز قرار گیرد.

مدیرکل تجارت خارجی بانک مرکزی 
از رشد ۳0 درصدی تجارت خارجی 
کشور در سال جاری نسبت به سال 
گذشته خبر داد و گفت: امسال بیش 
از 80 میلیارد دلار تخصیص ارز برای 

تامین مصارف وارداتی انجام دادیم.
راوشی«  »شیوا  ایرنا،  گزارش  به 
اظهار  تلویزیونی،  گفت وگو  یک  در 
از  بیش  جاری  سال  در  داشت: 
تامین  برای  ارز  دلار  میلیارد   80
شد  داده  تخصیص  وارداتی  مصارف 
حساب  به  آن  دلار  میلیارد   ۶0 که 
وارد شده  کالا  و  وصول  فروشندگان 

یا در راه برای واردات است.
کالاهای  ارز  تامین  در  افزود:  وی 
میلیارد   ۱8 از  بیش  نیز  اساسی 
وزارت  اعلامی  کالاهای  برای  دلار 
که  یافت  اختصاص  کشاورزی  جهاد 
ما  و  شده  تامین  دلار  میلیارد   ۱۴
توسط  تامین  حال  در  نیز  بقیه  بقی 

واردکنندگان است.
خارجی  تجارت  مدیرکل  گفته  به 
میلیارد   ۳.2 امسال  مرکزی،  بانک 
دلار نیز برای واردات اقلام مورد نیاز 
وزارت بهداشت نیز با نرخ 28 هزار و 
روند  این  و  شده  تامین  تومان   500

همچنان ادامه دارد.
مبنای  فردایی  بازارهای  در  ارز  نرخ 
کشور  تجارت  مولفه های  با  واقعی 

ندارد

نرخ  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
موجب  فردایی  بازارهای  در  سازی 
انتظارات تورمی شده سیاست  ایجاد 
بازار  تعادل  برای  مرکزی  بانک 
سازی ها،  نرخ  این  گفت:  چیست؟ 
مبنای واقعی و متناسبی با مولفه های 

تجارت کشور ندارد.
با  است  داد: چند سال  ادامه  راوشی 
وجود تحریم ها تمام نیاز ارز وارداتی 
کشور از طریق ظرفیت صادرکنندگان 

محقق شده است.
سال  در  تجارت  درصدی   ۳0 رشد 

جاری
آمار  داشت:  اظهار  مسوول  مقام  این 
و ارقام عملکرد بانک مرکزی در امر 

این  نشان دهنده  نیز  امسال  تجارت 
سال  به  نسبت  درصد   ۳0 که  است 

گذشته رشد داشتیم.
بانک  خارجی  تجارت  مدیرکل 
وضعیت  مورد  در  کرد:  بیان  مرکزی 
بازار ارز افراد باید توجه داشته باشند 
بازارهای مشابه  که این شرایط برای 
)بازار سهام( در سال 2 نیز مشاهده 
هیجانی  واکنش  از  باید  افراد  و  شد 
جلوگیری کنند تا منجر به ضرر مالی 

نشود.
تجارت  فرایند  نظر  از  بیان کرد:  وی 
بانک مرکزی قابل  ارقام در  و آمار و 
این  دهنده  نشان  و  است  پیگیری 
است که وضعیت تجارت کشور بهتر 

شده است و نرخ های اعلامی در بازار 
به  نسبت  نباید  و  است  حباب  کاملًا 

آن عکس العمل نشان داد.
در  ارزی  جدید  سیاست  از  رونمایی 

روزهای آینده
راوشی گفت: افرادی که برای تامین 
حضور  بازار  در  ارز  واقعی  نیازهای 
مورد  ارز  و  است  مشخص  دارند، 
و  قوت  همان  به  بازار  در  نیازشان 
حتی بیشتر و بهتر وجود دارد و بانک 
سیاست هایی  آتی  ایام  در  مرکزی 
در  تغییراتی  و  کرد  خواهد  اعلام  را 
منجر  که  داشت  خواهیم  ارزی  امور 
به رویکرد بهبود در تامین نیاز ارزی 

خواهد شد.

مدیرکل تجارت خارجی بانک مرکزی خبر داد:

تخصیص ۸۰ میلیارد دلار ارز برای 
مصارف وارداتی در سال جاری

گزارش

بخشی از بیلبوردهای شهری به موضوع 
پیشگیری از اعتیاد اختصاص یابد

 رئیس سازمان بهزیستی کشور گفت: باید منابع مالی و غیرمالی دستگاه ها 
را برای پیشگیری از اعتیاد پای کار آورد و با توجه به اینکه اعتیاد یک پنجم 
آسیب های اجتماعی را تشکیل می دهد، از این رو باید بخشی از بیلبوردهای 

شهری را به فضای پیشگیرانه تخصیص داد.
افتتاح  آیین  قادری روز دوشنبه در  ایرنا، علی محمد  به گزارش خبرنگار 
کارزار رسانه ای ملی پیشگیری از اعتیاد با عنوان »والد آگاه، فرزند ایمن« 
افزود: این کارزار با نگاه پیگیرانه و تولید محتوای حرفه ای، قرار است که 

والدین را آگاه و فرزندان را از اعتیاد ایمن کند.
وی با بیان اینکه اعتیاد یکی از پنج آسیب اجتماعی بزرگ کشور است، افزود: 
دستگاه های زیادی در کمیته ملی فرهنگی و پیشگیری از اعتیاد به ویژه 
ستاد مبارزه با مواد مخدر فعالیت های مستمر و موثری دارند و تلاش می 
کنند این کمیته با کارکرد مطلوب شناخته شود و یکی از زنجیره های مهم 

را در امر پیشگیری داشته باشیم.
به گفته او، جلسه ای در آینده برای سیاستگذاری های سال ۱۴02 برگزار 
می شود تا خط مشی بهزیستی برای سال آینده فارغ از بودجه و نگاه های 

اداری مشخص شود و در حوزه پیشگیری هم کارکرد مطلوبی ایجاد شود.
رئیس سازمان بهزیستی کشور، گفت: بازخورد کار فرهنگی در کوتاه مدت 
احصاء نمی شود زیرا موضوع ایمن سازی جامعه و محیط های کسب و کار 
و عمومی را در برمی گیرد و برای پیشگیری از اعتیاد باید وارد میدان شویم.

قادری افزود: عده ای از سوداگران و منفعت طلبان به سلامت انسان های 
دیگر خدشه وارد می کنند به عنوان مثال قرار است افراد تحصیل و اوقات 
فراغت داشته باشد اما عده ای آگاهانه و ناآگاهانه کاری می کنند که از آن 
فرد از حیض انتفاع خارج شود و فرقی ندارد که مخاطب شان صغر سنی 
داشته و کمتر از ۱8 سال باشد و مواد مخدر را در اختیار آنها قرار می دهند.

وی تصریح کرد: به نظر می رسد عمومیت و سطح بندی موادمخدر آنقدر 
گسترش پیدا کرده که ممکن است کودک ۱۴ یا ۱5 ساله نیز به سمت آن 
سوق داده شود. در مراکز بهزیستی برای افراد صغرسنی کارهایی انجام می 

دهیم تا به شرایط معمولی زندگی خود برگردد.
به گفته وی، باید برای نوزادی که به دنیا می آید نیز با توجه به حساسیت ها 
آموزش و پیشگیری مدنظر قرار گیرد زیرا دوره مراقبتی به روایت معصومین 
تا ۱۱ سالگی است، بنابراین تخفیف دادن کار پیشگیری به کار ضعیف بار 
شرعی دارد؛ از این رو لازم است به صورت منسجم تر برنامه ریزی کرد و در 

محیط کار و مدارس حضور جدی داشته باشیم.
قادری یادآور شد: باید گروه های سیار و پیشگیری را در محیط های مختلف 
ارائه آموزش دوره های پیشگیری و بهداشت روان و مشاوره داشته  برای 
باشیم و برای پیشگیری از اعتیاد هم منابع مالی و غیرمالی دستگاه ها را 

به خدمت بگیریم.
مدیرکل فرهنگی و پیشگیری ستاد مبارزه با مواد مخدر نیز در این آیین، 
گفت: برداشتی که از کمیته فرهنگی داریم این است که حتما به عنوان نرم 

افزار و مرکز ثقل فعالیت های پیشگیرانه در محیط ها کار کند.
به گفته محمدهادی عسگری، اتفاقات خوبی در زمینه پیشگیری از اعتیاد 
اقدامات  اما  تفاهمنامه بین ستاد و دستگاه ها رقم خورده است  قالب  در 
انجام شده در حوزه پیشگیری از اعتیاد به دلیل ماهیت مساله، از عهده یک 
دستگاه برنمی آید و لازم است در این زمینه با آیین کار و میثاق مشترک 

تعامل داشته باشیم.
وی افزود: در امر پیشگیری از اعتیاد چالش هایی وجود دارد و با توجه به 
ابعاد آن، پیشگیری نیز خالی از پیچیدگی نخواهد بود و باید به این مقوله 
اشراف کامل داشته باشیم.وی اظهار کرد: چالش دیگر این است پیشگیری 
مساله ای دیربازده است و نمی توان با شاخص های کمی، نتیجه ای سریع 
گرفت و نیازمند تمرین، حوصله و صرف هزینه است.عسگری یادآور شد: 
و  بخش خصوصی  که  است  این  اعتیاد  از  پیشگیری  امر  در  دیگر  چالش 
غیردولتی چندان تمایلی برای سرمایه گذاری در حوزه پیشگیری ندارد اما 
امروز شاهد شکل گیری شبکه خیرین یاریگران زندگی هستیم تا از ظرفیت 

مادی و معنوی در امر پیشگیری از اعتیاد استفاده شود.

دکتر احمدی تاکید کرد:برنامه ریزی 
مدون و عزم جدی بانک شهر برای 
توسعه بازار در حوزه نفت، گاز و 

پتروشیمی
مدیرعامل بانک شهر از برنامه ریزی مدون و عزم جدی این بانک 

برای توسعه بازار در حوزه نفت، گاز و پتروشیمی خبر داد.
به گزارش روابط عمومی بانک شهر، دکتر سیدمحمدمهدی احمدی 
در حاشیه برگزاری چهارمین نمایشگاه و همایش تخصصی حمایت 
در  پتروپالایش  و  پالایش  پتروشیمی،  صنعت  در  داخل  ساخت  از 
و  پرداخت  نمایشگاه  این  در  بانک  اهداف  تشریح  به  کیش  جزیره 
آنان  بانکی  نیازهای  رفع  و  شناسایی  در  شهر  بانک  جدی  عزم  بر 

تاکید کرد.
دکتر احمدی با بیان اینکه حوزه پتروشیمی جزو صنایع مزیت دار 
برای کشور است، گفت: در حال حاضر پتروشیمی ها نقشی مهم و 
غیرقابل انکار در تامین ارز با وجود تحریم های ظالمانه علیه کشور 

دارند.
مدیرعامل بانک شهر خاطر نشان ساخت: رویکرد بانک، حمایت از 

صنعت پتروشیمی، پالایش و پتروپالایش بوده و خواهد بود.
برای  شهر  بانک  کارکنان  های  تلاش  از  قدردانی  با  احمدی  دکتر 
خدمات  بر  تکیه  با  گفت:  مهم،  رویداد  این  در  بانک  موفق  حضور 
و  گسترش  از  توانست  خواهیم  گذشته  همانند  قطعا  خود،  متمایز 

توسعه صنعت پتروشیمی حمایت ویژه داشته باشیم.
این گزارش می افزاید، بانک شهر با حضور در چهارمین نمایشگاه 
و  پالایش  پتروشیمی،  صنعت   در  داخل  ساخت  از  “حمایت 
فعالان  به  دهی  خدمات  و  ها  کمک  افزایش  ضمن  پتروپالایشی” 
بانکی  و  مالی  حوزه  در  خود  دستاوردهای  معرفی  به  صنعت،  این 

پرداخته است.
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برگزاری  حاشیه  در  تجارت  بانک 
چهارمین نمایشگاه حمایت از ساخت 
با  پتروشیمی،  صنعت  در  داخل 
گام  همکاری،  تفاهم نامه های  امضای 
دیگری در راستای حمایت از صنعت 
پرافتخار پتروشیمی کشور برداشت. 

به گزارش اداره خبرنگار روابط عمومی 
بانک  اجتماعی  سرمایه  ارتقاء  و 
تفاهم نامه  ها  این  اساس  بر  تجارت، 
آرمند  پترو  شیمیایی  صنایع  شرکت 
اوره  لردگان و شرکت کود شیمیایی 
لردگان به جمع بزرگ خانواده تحت 
و  درآمدند  تجارت  بانک  حمایت 
شرکت جهان پروفیل پادیر )هافمن( 
متقابل  همکاری های  سطح  با  نیز 
خود با این بانک گسترش خواهد داد.

مراسم  در  تجارت  بانک  مدیرعامل 
حمایت  تفاهمنامه ها  بر  این  امضای 
در  تولید  از  تجارت  بانک  همیشگی 
حداکثری  استفاده  منظور  به  کشور 
از توانمندی های داخلی و حمایت از 

تولید و صنعت ایرانی تاکید کرد.
تاکید  با  آثار  فیض  اخلاقی  هادی 
از  بانک ها  کافی  شناخت  ضرورت  بر 
خدمت رسانی  و  پتروشیمی  صنعت 
با  مرتبط  محصولات  سبد  طریق  از 
صنعت  این  از  حمایت  برای  آن ها 
بودن  دارا  با  تجارت  بانک  گفت: 
پرسنلی حرفه ای و مدیران کاربلد در 

همواره  زمینه،  این 
پیشگام  و  پیشرو 
از  حمایت  در 
پتروشیمی،  صنعت 
و  پالایش 
بوده  پتروپالایش 

است.
شرکت  عامل  مدیر 
شیمیایی  صنایع 
آرمند  پترو 
در  هم  لردگان 
ضمن  مراسم  این 
از  خرسندی  ابراز 
بانک  با  همکاری 
بر  گفت:  تجارت 
راه،  نقشه  اساس 
بر  همواره  پترول 

تکیه   با  که  بوده  استوار  اصل  این 
و  متخصص  انسانی  نیروهای  بر 
از  حداکثری  استفاده  بومی،  کارآمد 
داخلی  پیمانکاران  و  سازندگان  توان 
فن آوری  و  دانش  از  بهره گیری  و 
آینده نگری  همچنین  و  دنیا  روز 
در  را  مهمی  نقش  برنامه ریزی،  و 
ایفا  ارتقای صنعت پتروشیمی کشور 
کرده و با مانع زدایی ها، مسیر را برای 
تابعه  شرکت های  بیش تر  شکوفایی 

مهیا سازد.
حمایت  با  افزود:  امامی  سعید 

خدمات  زمینه  در  حرفه ای  بانک 
و  پتروشیمی  صنایع  محصولات  و 
رفاه  افزایش  اشتغال،  ایجاد  از  پس 
و کیفیت معیشت در منطقه لردگان 
ارتقا  را  تأثیر  بالاترین  بتوان  شاید 
هم  آن  که  دانست  تولید  فرهنگ 
افزایش  صنعت،  با  ارتباط  شامل 
ایجاد  کارآفرینی،  ترویج  تخصص ها، 
افزایش  آن  به تبع  و  ثبات  و  همدلی 

امنیت می شود.
محسن محمودی، مدیر عامل شرکت 
لردگان  اوره  شیمیایی  کود  تولیدی 
نیز در این مراسم با اشاره به امضای 

قرارداد  و  تجارت  بانک  با  تفاهمنامه 
دانش بنیان  شرکت های  با  همکاری 
برگزاری  چهارمین  حاشیه  در  ایرانی 
نمایشگاه تخصصی حمایت از ساخت 
به  گفت:  پتروشیمی  صنعت  داخل 
همت و حمایت بانک بزرگی همچون 
کامل  قطعات  تامین  زمینه  تجارت، 
مصرفی  مواد  و  تجهیزات  یدکی، 
با هدف  این شرکت در داخل کشور 
ریسک  کاهش  ارزی،  صرفه جویی 
تولید و  وابستگی کمتر به سازندگان 
رقم  خارجی  کنندگان  تامین  و 

خواهد خورد. 

نمایش حضور موثر به عنوان حامی پتروشیمی کشور توسط بانک تجارت

ثمره حمایت بانک تجارت، رونق تولید و صنعت

توجه  امروز  ایران گفت:  کارآفرینان  دبیرکل مجمع   
به پیشران های اقتصادی و وارد کردن آنها به برنامه 
هفتم توسعه باید به عنوان یک اولویت دیده شود و 
علاوه بر آن باید بتوانیم الگوی موفقی از پیشران ها در 

جامعه ارائه کنیم.
در  جهانی  تجارب  میزگرد  در  غزنوی  حمیدرضا 
پیشران های مولد افزود: از بین ۹0 هزار واحد تولیدی 
کارکن  نفر   ۱00 بالای  واحد  هزار  سه  فقط  کشور، 
دارند  کارکن  نفر  هزار  یک  بالا  به   ۱00 از  کمتر  و 
را در  بازار  و همین تعداد کم پیشران ها سهم عمده 

اختیار دارند.
خانگی،  لوازم  صنعت  در  مثال  به طور  گفت:  وی 
شیرینی  و  شوینده  دارو،  بلور،  و  شیشه  قطعه سازی، 

و شکلات، فقط یکی از پیشران ها سهم عمده بازار را 
در اختیار دارد.

که  هستیم  آن  دنبال  به  ما  کرد:  خاطرنشان  غزنوی 
در هر صنعت و هر زمینه دست کم پنج واحد پیشران 
فضا  انبوه،  تولید  انجام  ضمن  تا  باشد  داشته  وجود 

انحصاری نشود.
که  است  ای  گونه  به  شرایط  امروز  تصریح کرد:  وی 
کردن  کار  و  بوده  سخت  واحدها  برای  شدن  بزرگ 
خطر  این  و  می کنیم  دشوار  را  واحدها  این  برای  را 

بزرگی است.
دبیرکل مجمع کارآفرینان ایران ادامه داد: این مساله 
الگوی نامناسبی ارائه کرده است و تا امروز یک الگوی 

موفق ارائه نکرده ایم.

وی اظهار داشت: حتی در بسیاری اوقات، به پیشران 
شده  نگاه  متهم  عنوان  به  کشور  در  اقتصادی  های 

است.
غزنوی تاکید کرد: این مسائل و رفع معضلات باید در 

برنامه هفتم توسعه دیده شود.
وی اضافه کرد: نگاهی به بخش برنامه ریزی وزارتخانه 
و  شده  چاپ  متعدد  های  برنامه  وجود  از  حاکی  ها 
ابلاغی است، یعنی برنامه های راهبردی را در سال های 

گذشته داشتیم اما نیازمند ضمانت اجرایی است.
باید  کرد:  تاکید  ایران  کارآفرینان  مجمع  دبیرکل 
حقوقی  بخش  یک  در  و  تدوین  صنعتی  استراتژی 
تصویب شود که به عنوان ضمانت اجرایی آن خواهد 

بود.

توجه به پیشران های اقتصادی در برنامه هفتم توسعه لحاظ شود
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اجتماعی
خبر

زاکانی:  راه حل مشکلات تهران، 
مولدسازی اموال شهرداری است

جلب  مشکلات،  تدبیر  برای  ما  حل  راه  گفت:  تهران  شهردار   
در  سرمایه گذاری  برای  مختلف  نهادهای  و  مردم  مشارکت 
شهرداری  اموال  مولدسازی  همچنین  و  تهران  شهر  پروژه های 

است.
زاکانی  علیرضا  تهران،  شهرداری  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به 
عوارض  قبوض  توزیع  نحوه  بررسی  جلسه  در  یکشنبه  امروز 
نوسازی و پسماند گفت: در پایتخت طی سالهای گذشته با یک 
به  هم  آن،  حل  برای  که  بوده ایم  روبرو  تاریخی  افتادگی  عقب 
کار بزرگ و هم به اعتبار سنگین نیاز داریم؛ مثلًا در یک نمونه 
نوسازی حمل و نقل شهری تهران ۵۰۷ همت اعتبار لازم دارد 

که رقم بزرگی  است.
شهردار تهران افزود: در وجه دیگر ماجرا درآمدهای شهرداری نیز 
کفاف جبران عقب ماندگی ها را نمی دهد؛ به همین جهت قدرت 
عمل ما نسبت به قبل کاهش پیدا کرده و در مقایسه با ابتدای 

دهه نود، یک پنجم شده است.
مدیریت شهر  برای  تهران  راهکارهای شهرداری  به  اشاره  با  وی 
در چنین شرایطی گفت: راه حل ما برای تدبیر مشکلات، جلب 
مشارکت مردم و نهادهای مختلف برای سرمایه گذاری در پروژه 
های شهر تهران و همچنین مولدسازی اموال شهرداری است؛ به 
با تشکیل  باید شهرداران مناطق ۲۲ گانه پایتخت  همین جهت 
اتاق های فکر مختلف، دنبال به کارگیری خلاقیت برای استفاده 
اگر کار علمی و فوق  زیرا  باشند،  بزرگ مناطق  از ظرفیت های 
العاده ای نکنیم نمی توانیم انتظار ایجاد تحولی همه جانبه در شهر 
تهران داشته باشیم.علیرضا جاوید معاون هماهنگی و امور مناطق 
شهرداری در گزارشی پیرامون رقم عوارض نوسازی و پسماند با 
بیان اینکه رقم این عوارض ۸ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان است، 
با توجه به بخشودگی کم نظیری که در نظر گرفته  اظهار کرد: 
شده و حتی شامل جرائم سال های دور نیز می شود، پیش بینی 

می شود امسال ضریب تحقق درآمدی بیشتری داشته باشیم.
قابل توجه  این ضریب تحقق  افزود: سال های قبل  ادامه  وی در 
ناچار  املاک  انتقال  هنگام  چون  مواردی  در  شهروندان  و  نبوده 
حال  این  با  کنند؛  نمی  پرداخت  را  شهرداری  عوارض  نشوند، 
شود  می  بینی  پیش  گرفته  صورت  های  ریزی  برنامه  مطابق 
میلیارد   ۵۰۰ و  هزار   ۸ این  از  تومان  میلیارد  هزار   ۲ حداقل 
تومان عوارض وصول شود.لطف الله فروزنده معاون مالی و اقتصاد 
شهری شهرداری تهران نیز در گزارشی پیرامون نحوه اخذ عوارض 
عوارض  دریافت  برای  گفت:  پسماند  و  پیشه  و  کسب  نوسازی، 
توزیع  مثال  عنوان  به  داده ایم؛  انجام  متفاوتی  ریزی های  برنامه 
شرکت  جای  به  امسال  شهروندان  میان  در  عوارض  فیش های 
مناطق مختلف گذاشته  کارکنان شهرداری های  بر عهده  پست 

شده  است.

 رئیس قوه قضاییه به همه مسئولان قضایی دستور 
پایانی سال  روزهای  در  گرفتن  قرار  به  توجه  با  داد 
برای بهبود وضعیت معیشتی مردم، نهایت کمک و 

همکاری خود را با دولت داشته باشند.
حجت الاسلام  قضاییه،  قوه  رسانه  مرکز  از  نقل  به 
والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای، امروز دوشنبه 
به  اشاره  ضمن  قضاییه  قوه  شورای عالی  جلسه  در 
اظهار  نو،  ماه مبارک رمضان و سال  بودن  در پیش 
داشت: ضروری است در این روزهای پایانی سال، یک 
ارزیابی جامع از اقدامات خود در جهات و ساحت های 
مختلف داشته باشیم و نسبت به تقویت نقاط قوت و 

رفع نقاط ضعف کوشا باشیم.
باید به صورت همه جانبه  افزود:  رئیس دستگاه قضا 
تلاش کنیم تا مردم در آستانه سال نو از همه جهات 
در آسایش و آرامش باشند و فضا آرام باشد و از هر 
مطلوب تر شدن شرایط  و  بهتر  به  منجر  که  اقدامی 

برای مردم می شود، دریغ نورزیم.
ضرورت تحکیم امنیت شهروندان

دست  در  اقدامات  به  اشاره  با  قضاییه  قوه  رئیس 
شهروندان،  امنیت  تحکیم  برای  فراجا  اجرای 
کل  فرمانده  رادان  سردار  با  که  جلسه ای  در  گفت: 
از  مردم  که  کردم  تاکید  داشتم  کشور  انتظامی 
برخی ناهنجاری ها و جرایم مشهود رنج می برند؛ بر 
اقدامات  انتظامی  نیروی  تا  شد  مقرر  اساس  همین 
در  شهروندان  امنیت  تحکیم  برای  را  برنامه هایی  و 

دستور کار قرار دهد.
قضایی  ذیربط  مسئولان  همه  به  اژه ای  محسنی 
تا  داد  دستور  کشور  سراسر  دادستان های  و 
همکاری های لازم را با فراجا داشته باشند؛ همچنین 
پیشبرد  در  نیز  انتظامی  نیروی  که  شد  متذکر 
چارچوب  در  کاملًا  خود،  امنیت افزای  برنامه های 
قوانین و ضوابط عمل کند و حقوق بزه دیده و بزهکار 
را رعایت کند و خدایی ناکرده اقدامی صورت نگیرد 

که با حواشی همراه باشد و حقی ناحق شود.
رئیس قوه قضاییه با تاکید بر اینکه اقتصاد و معیشت 
مردم، موضوع روز و اولویت دار است، بار دیگر به همه 
مسئولان ذیربط قضایی دستور داد تا با عنایت به قرار 
دولت  برنامه های  و  سال  پایانی  روزهای  در  گرفتن 

مقطع  این  در  مردم  معیشتی  وضعیت  بهبود  برای 
دولت  به  را  خود  همکاری  و  کمک  نهایت  زمانی، 
برای کاستن از رنج ها و گرفتاری های معیشتی مردم 

داشته باشند.
قوا باید دولت را در کاهش تورم و نقدینگی و کسری 

بودجه یاری رسانند
رهبر  دوراندیشی  به  اشاره  با  قضا  دستگاه  رئیس 
معظم له  اخیر  تاکیدهای چند سال  و  انقلاب  معظم 
تولیدی  و  اقتصادی  بنیه  تقویت  ضرورت  درباره 
کشور که در نامگذاری های سال از سوی ایشان نیز 
نمود و تجلی دارد، تصریح کرد: همه بخش ها و قوا 
و کسری  نقدینگی  و  تورم  کاهش  در  را  دولت  باید 
بودجه یاری رسانند و تلاش کنند با کمک به دولت، 

گره گشایی های بیشتری را از کار مردم انجام دهند.
رئیس دستگاه قضا در ادامه نشست امروز با اشاره به 
جلسات خود با برخی فعالان اقتصادی و افراد دارای 
برخی  گفت:  مختلف،  های  حوزه  در  ابتکار  و  ایده 
در  ابتکار  و  ایده  دارای  افراد  و  اقتصادی  فعالان  از 
می کنیم  برگزار  که  جلساتی  و  دارند  که  مراجعاتی 
تاکید  از اجازه نداشتن فعالیت، گلایه مند هستند و 
دارند که در این شرایط تحریمی، استعداد و قابلیت 
اشتغال آفرینی  و  اقتصادی کشور  توان  تقویت  و  کار 
را دارند اما گاهی دستگاه های نظارتی یا دولتی و به 
تعبیر آنها مافیاها و بنگاه های بزرگی که وجود دارند، 

شرایط و مقدمات حذف آنها را فراهم می آورند.
باز  قضاییه  قوه  آغوش  کرد:  تاکید  قاضی القضات 
ابتکار  ایده و  افراد دارای  اقتصادی و  است و فعالان 
مانع تراشی  و  کارشکنی  با  که  جا  هر  می توانند 
دیگران  و  حکومتی  دستگاه های  سوی  از  بدون وجه 
مواجه  گذاشتن  چرخ  لای  چوب  اصطلاحاً  و 
با سرعت  ما  تا  ما اطلاع دهند  به  را  شدند، موضوع 
پیگیری های لازم را انجام دهیم؛ مصمم هستیم تا از 
فعالیت های سالم اقتصادی و سرمایه گذاری ها نهایت 

حمایت و پشتیبانی را به عمل آوریم.
مبارزه  مقوله  اهمیت  به  اشاره  با  عدلیه  رئیس 
با فساد،  با فساد، گفت: مبارزه  همه جانبه و مستمر 
به خصوص  همه  اما  است  لازم  و  ضروری  امری 
که  باشند  داشته  توجه  باید  نظارتی  دستگاه های 

بسیار  مقوله  نیز  فساد  با  مقابله  روش های  و  شیوه 
حائز اهمیتی است؛ این شیوه و روش ها باید از جهات 
و جنبه های مختلف، علمی و کارآمد باشد و اینگونه 
فساد،  با  مبارزه  حتمی  و  خطیر  امر  در  که  نباشد 
نقض غرض صورت گیرد و کار به گونه ای پیش رود 

که زیان آن بیش از نفع آن باشد.
تکلیف  تعیین  شعبان  نیمه  تا  اخیر  عفو  مشمولان 

شوند
محسنی اژه ای ضمن اشاره به عفو اخیر رهبر معظم 
محکومان  از  توجهی  قابل  بخش  شامل  که  انقلاب 
قضایی  معاونت  به  شد،  شرایط  واجد  زندانیان  و 
قضاییه  قوه  رسانه  مرکز  همکاری  با  تا  داد  دستور 
آورند  فراهم  را  زمینه ای  ذیربط  بخش های  سایر  و 
بتوانند  آنها  خانواده های  و  زندانیان  و  محکومان  تا 
و  کنند  عفوها مطرح  این  مورد  در  را  سؤالات خود 
چنانچه خود یا عضو زندانی خانواده خود را مشمول 
این عفو می دانند اما به پرونده آنها رسیدگی نشده، 

موضوع را برای پیگیری منتقل کنند.
رئیس قوه قضاییه خطاب به مسئولان ذیربط قضایی 
تاکید کرد: روند عفوها را به گونه ای پیش ببرید که 
تا نیمه شعبان و ولادت باسعادت منجی عالم بشریت 
الفداء(  له  ارواحنا  و  الاعظم )روحی  بقیة الله  حضرت 
تعیین  می شوند،  عفو  این  مشمول  که  آنهایی  همه 

تکلیف شده باشند.
رئیس عدلیه ضمن اشاره به اقدامات صورت گرفته از 
سوی مسئولان و مراجع قضایی در راستای حفظ و 
ارتقای حقوق عامه در سال 14۰1 به حوزه ریاست 
قوه قضاییه دستور داد با همکاری بخش های ذیربط 
این  از  گزارش  تهیه  و  به جمع بندی  نسبت  قضایی 
با  مرتبط  گوناگون  ابعاد  و  حوزه ها  در  که  اقدامات 
حقوق عامه به خصوص حفظ محیط زیست، مقابله 
اموال  و  طبیعی  منابع  به  تعدی  و  زمین خواری  با 
عمومی صورت گرفته است، اهتمام داشته باشند تا 

این اقدامات به اطلاع مردم و مسئولان برسد.

دستور رئیس قوه قضاییه:

مسئولان قضایی برای بهبود وضعیت معیشتی 
مردم با دولت همکاری کنند

خبر

احمدی لاشکی: ۹۷ درصد بودجه 
آموزش و پرورش صرف حقوق می شود

معاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش و پرورش گفت: 
۹۷.۷ درصد از کل بودجه این وزارتخانه، صرف حقوق پرسنل 

می شود.
به گزارش خبرگزاری مهر، قاسم احمدی لاشکی گفت: منزلت 
معلم از هر چیزی برتر است و اگر به جایگاه آموزش و پرورش 
در تصمیم گیری ها توجه شود آنگاه فرآیند ارتقا جایگاه معلم 

آغاز شده است.
احمدی لاشکی گفت: همگان باید بر این باور برسند که ارتقا 
جایگاه تعلیم و تربیت نیازمند توجه همه دستگاه ها است و 
اگر آموزش و پرورش به تنهایی فعالیت کند نمی تواند به این 

ارتقا برسد.
معاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش و پرورش گفت: 
کرونا با همه معایبش یک نکته را به همگان اثبات کرد که 
خانواده به تنهایی در تربیت دانش آموز نمی تواند مؤثر باشد 

و حتماً نقش مدرسه و آموزش و پرورش بسیار مؤثر است.
مهمترین  به  بخواهیم  امروز  اگر  گفت:  لاشکی  احمدی 
بین  ما  ارتباط  فقدان  بپردازیم  پرورش  و  آموزش  مشکلات 
برنامه ریزی توسعه کشور و برنامه ریزی آموزشی در نظام تعلیم 

و تربیت از عمده این مشکلات است.
معاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش و پرورش گفت: 
سند تحول بنیادین آموزش و پرورش، رکن اصلی را مربی یا 
همان معلم می داند و سوال اینجاست که آیا ما در تربیت معلم 

و به تبع آن در تربیت دانش آموز توانسته ایم مؤثر باشیم؟
به مسئله  توجه تک ساحتی  اینکه  بیان  با  احمدی لاشکی 
آموزش و غافل شدن از دیگر ساحت ها منجر به بروز مشکلات 
تربیتی شده است، گفت: آینده هر کشور در گرو امروز آموزش 
و پرورش آنست و اگر خوب عمل کنیم وضعیت خوبی را برای 

کشور انتظار داریم.
او با اشاره به اینکه نگرش نظام مند به منابع انسانی در تعلیم، 
تربیت، نگهداشت و حفظ منزلت معلمان از دیگر مشکلات 
باید  پرورش  و  آموزش  در  گفت:  است،  پرورش  و  اموزش 
نقاط  از  بسیاری  در  و  شوند  معلم  دلسوزترین ها  و  داناترین 
کشور همین گونه هست. معلم اگر به نقش خود کاملًا واقف 

باشد تربیت در مسیر خود قرار خواهد گرفت.

سال پنجم - شماره  4175

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003086   
به اسناد عادی مستقر در  مورخ 1401/11/05 هیات رسیدگی 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
حسامی  حسن  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
از  صادره   7139 شناسنامه  شماره  به  حسین  فرزند  رشخواری 
بمساحت  مزروعی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  تهران 
85850/15 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک- فرعی مفروز 
– تفکیکی از 106 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان  از قطعه 
هردو  شهرت  مهناز  و  محمودرضا  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط 
حسامی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 01 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003087   
به اسناد عادی مستقر در  مورخ 1401/11/05 هیات رسیدگی 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علیرضا بغدادی 
فرزند احد به شماره شناسنامه 1598 صادره از تهران نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 140 متر مربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک 45 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی 
از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  کلاهدوز  محترم  رسمی 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
تا  نماید  اخذ  رسید  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه 

قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه   دادگاه  به 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 
هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 01 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003089   
به اسناد عادی مستقر در  مورخ 1401/11/05 هیات رسیدگی 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حمید حیدری بانی 
فرزند علی به شماره شناسنامه 282 صادره از رباط کریم نسبت 
 76/11 بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به 
از  مفروز  فرعی   1292 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر 
قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی عباس جندقی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
ارائه  به  احاله و اقدامات موکول  تا به دادگاه صالحه   نماید  اخذ 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 01 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003088   

مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/05 مورخ 
قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
اسحاق  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی 
علی حمزه خانی فرزند بیرامعلی به شماره شناسنامه 755 صادره 
احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  فامنین  از 
بمساحت 180/14 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1594 
فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی منیر رضایی محرز گردیده 
به فاصله 15 روز  نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو  منظور  به  لذا 
یا اشخاصی نسبت به صدور  آگهی می شود در صورتیکه شخص 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
اقدامات  و  احاله  به دادگاه صالحه   تا  نماید  اخذ  تسلیم و رسید 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 01 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 
وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  سعادت  محسن  آقای 
پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1398/12/08 مورخ   4783
مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی   156 از  فرعی   46 ثبتی 
180متر مشاع از سی هزار متر مشاع ششدانگ اعیان یک قطعه 
باغ پلاک 46 فرعی از 156 اصلی مفروز از 156 اصلی با سریال 
چاپی 712222 سری -  سال - به نام محسن سعادت ذیل ثبت 
98023  صفحه 440 دفتر جلد 344 ثبت و صادر شده است.که 
بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 
120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در 
یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده 
یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده 
روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند 
طبق  مذکور  پلاک  مالکیت  سند  المثنی   ، معامله  سند  یا  مالکیت 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  سعادت  محسن  آقای 
پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1398/12/08 مورخ   4783
مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی   156 از  فرعی   46 ثبتی 
180متر مشاع از سی هزار متر مشاع ششدانگ اعیان یک قطعه 
باغ پلاک 46 فرعی از 156 اصلی مفروز از 156 اصلی با سریال 
چاپی 712148 سری -  سال - به نام محسن سعادت ذیل ثبت 
97978  صفحه 305 دفتر جلد 344 ثبت و صادر شده است.

سند  صدور  تقاضای  لذا  گردیده  مفقود  کشی  اسباب  بعلت  که 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا 
وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 
چنانچه کسی مدعی حقی  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب 
این  انتشار  تاریخ  از  باشد  داشته  اعتراضی  یا  بوده  خود  برای 
آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و 
سند  المثنی   ، معامله  سند  یا  مالکیت  سند  اصل  ارائه  عدم  یا 
تسلیم  متقاضی  به  و  صادر  مقررات  طبق  مذکور  پلاک  مالکیت 

خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  سعادت  محسن  آقای 
پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1398/12/08 مورخ   4783
مالکیت  سند  از  عبارتست  )که  اصلی   156 از  فرعی   46 ثبتی 
180متر مشاع از سی هزار متر مشاع ششدانگ اعیان یک قطعه 
باغ پلاک 46 فرعی از 156 اصلی مفروز از 156 اصلی با سریال 
چاپی 712148 سری -  سال - به نام محسن سعادت ذیل ثبت 
97822  صفحه 300 دفتر جلد 343 ثبت و صادر شده است.

سند  صدور  تقاضای  لذا  گردیده  مفقود  کشی  اسباب  بعلت  که 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا 
وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 
چنانچه کسی مدعی حقی  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب 
این  انتشار  تاریخ  از  باشد  داشته  اعتراضی  یا  بوده  خود  برای 
آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و 
سند  المثنی   ، معامله  سند  یا  مالکیت  سند  اصل  ارائه  عدم  یا 
تسلیم  متقاضی  به  و  صادر  مقررات  طبق  مذکور  پلاک  مالکیت 

خواهد شد..
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اخبار

معاون استاندار لرستان: ایام نوروز 
شایسته ترین خدمات را به مسافران 

ارائه می کنیم

شهرستان  ویژه  فرماندار  و  لرستان  استاندار  معاون   
کلیه  همدلی  و  همکاری  با  نوروز  ایام  گفت:  بروجرد 
دستگاه های اجرایی شهرستان بروجرد شایسته ترین 

خدمات را به مسافران نوروزی ارائه خواهیم کرد.
مرادی عصر دوشنبه  ایرنا، مسلم  به گزارش خبرنگار 
در جلسه ستاد اجرایی خدمات سفر شهرستان بروجرد 
بهترین  بایست  می  اجرای  دستگاه های  همه  افزود: 
خدمات را به میهمانان و گردشگران نوروزی ارائه کنند. 
ارائه خدمات شایسته به گردشگران و مسافران نوروزی 

می تواند در افزایش جذب گردشگر تاثیرگذار باشد.
وی اظهار داشت: در ایام نوروز همه دستگاه های اجرایی 
موظف به تعیین شیفت برای روزهای تعطیل هستند، 
آمادگی  در  ایام  این  در  باید  شهرستان  بحران  ستاد 

کامل باشد.
از  متشکل  بازرسی  تیم  یک  گفت:  بروجرد  فرماندار 
انجام  از  از دستگاه ها قبل  بازدید  اعضای ستاد جهت 
فعالیت های ستاد سفر و در حین فعالیت ها و خدمات 

دهی به مسافران نوروزی تشکیل خواهد شد.
مرادی افزود: همه شعب بانک ها موظف به تامین شارژ 
پولی تمامی عابر بانک ها در ایام تعطیلات نوروز ۱۴۰۲ 

بوده و همه بانک ها با شیفت کشیک داشته باشند.
وی اظهار داشت: شورای ترافیک نیز باید برنامه های 
ویژه ترافیکی را برای تسهیل در رفت و آمد مسافران 
نوروزی در سطح شهر و تردد در جاده ها داشته باشد.

فرماندار بروجرد با اشاره به نظارت فرمانداری بروجرد 
بر انجام کلیه فعالیت های  ستاد خدمات سفر بیان کرد: 
زیباسازی مبلمان شهری و ساماندهی تابلوها و علائم، 
اصلاح  تعطیلات،  ایام  در  فعال  درمانی  مراکز  تعیین 
نقاط حادثه خیز در محورهای مواصلاتی شهرستان، 
لکه گیری معابر شهری و محورهای مواصلاتی از دیگر 

اقدامات است.
فعالیت  بر  نظارت  و  برنامه ریزی دقیق  افزود:  مرادی 
و  ترمینال های مسافری  و  بین شهری  اتوبوس های 
نظارت بر فعالیت هتل ها، سفره خانه ها، و اقامتگاه های 
های  بر سرویس  نظارت  و  سازی  آماده  و  گردی  بوم 
و  مساجد  سازی  آماده  و  ها  نمازخانه  و  بهداشتی 
امامزادگان شهرستان با توجه به تقارن با ماه مبارک 

رمضان از دیگر اقدامات خواهد بود.
بروجرد گفت: تجهیز و آماده سازی مدارس  فرماندار 
های  پایگاه  استقرار  نوروزی،  مسافران  اسکان  هدف 
هلال احمر در مبادی ورودی شهر و نظارت بر قیمت 
تعمیرگاه ها،  ها،  کش  یدک  جمله  از  خدمات  نرخ  و 
فروشگاه ها، اغذیه فروشی ها و رستورانهای سطح شهر 
از دیگر اقدامات مهم ستاد خدمات سفر در شهرستان 

بروجرد است.

بیمه سلامت لرستان ۱۸ میلیارد ریال 
به زوج های نابارور پرداخت کرد

مدیرکل بیمه سلامت لرستان گفت: ۱۸ میلیارد ریال 
امسال برای درمان ناباروری زوج های زیرپوشش این 

بیمه در ۲ مرکز پرداخت شده است.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی بیمه سلامت، محسن 
اسدبیگی روز دوشنبه به رسانه ها اعلام کرد: ۶ هزار 
زوج نابارور در راستای اجرای ماده ۴۳ قانون جمعیت 
و خانواده در لرستان شناسایی و از این تعداد ۵۱۹ نفر 

به عنوان نابارور در سامانه، نشاندار شده اند.
خدمات  ارائه  برای  لرستان  بیمه سلامت  افزود:  وی 
زوج های  به  ناباروری  درمان  دوم  سطح  تخصصی 
تحت پوشش، با ۲ مرکز درمان ناباروری شفا و جهاد 
دانشگاهی قرارداد منعقد کرده است و درخواست و 
دریافت خدمات ناباروری در سامانه نسخه الکترونیک 

انجام می شود.
مدیرکل بیمه سلامت لرستان همچنین اضافه کرد: 
حمایتی  صندوق  در  لرستانی   ۱۰۴ و  هزار  چهار 

بیماران خاص و صعب العلاج ثبت نام کرده اند.
نفر   ۷۱ و  هزار   ۱۵ مجموع  از  کرد:  بیان  اسدبیگی 
متقاضی ثبت نام در صندوق حمایتی بیماران خاص و 
صعب العلاج در کشور چهار هزار و ۱۰۴نفر در استان 
این  که  داشته اند  را  این صندوق  ثبت نام  درخواست 
موضوع باعث صدرنشینی لرستان در طرح فوق شده 

است.
وی اظهار داشت: با راه اندازی صندوق بیماران خاص و 
صعب العلاج، هماهنگی دانشگاه علوم پزشکی لرستان 
و سایر دستگاه های مربوطه و تشکیل جلسات متعدد، 
تا به حال  تشکیل کمیته ها و کارگروه های مختلف، 
در حال  به خوبی  این صندوق  اجرای خدمات  روند 
مورد  پرونده  هم ۱۰۰  حاضر  حال  در  و  بوده  انجام 

بررسی و تایید قرار گرفته است.

لرستان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
 ۲۴ ساخت  و  زدایی  محرومیت  پروژه   ۱۸ گفت: 
یادمان شهدا در راستای مقدمات برگزاری کنگره 

۶ هزارو ۵۴۴ شهید استان در دست اجراست.
به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی استانداری 
لرستان احمدرضا دالوند  در جلسه بررسی آخرین 
وضعیت پیشرفت فیزیکی پروژه های کمیته عمران 
کارگروه   ۲ اینکه  بیان  با  لرستان،  شهدای  کنگره 
این  ذیل  یادمان ها  و  عمران  و  محرومیت زدایی 
است،  شده  تکلیف  عمرانی  معاونت  به  کنگره 
اظهار کرد: در کارگروه محرومیت زدایی ۱۸ پروژه 
و کارگروه عمران و یادمان ها ۲۴ پروژه در دست 
اقدام است که بر اساس گزارش دستگاه ها پیشرفت 

خوبی داشته اند.
پایان  تا  پروژه ها  این  اتمام  لزوم  بر  ادامه  در  وی 
بهره برداری  از  پس  افزود:  و  کرد  تاکید  اسفندماه 
را  فوق  اقدامات  کامل  گزارش  پروژه ها  این 
معظم  مقام  حضور  در  آینده  سال  اردیبهشت 

رهبری ارائه خواهیم داد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری لرستان، 
گفت: این پروژه ها متفاوت از دیگر طرح ها هستند 
ایثار و  یاد و خاطر شهدا و ترویج فرهنگ  چراکه 

شهادت وظیفه همگانی است.
به  الِمان ها  این  از  تعدادی  اینکه  بیان  دالوندبا 

نصب  استان  معابر شهرهای  و  میادین  در  تناسب 
محرومیت زدایی،  زمینه  در  افزود:  شد  خواهد 
ساماندهی  یا  احداث  و  آبرسانی  حوزه  پروژه های 

است  اقدام  دست  در  و  تعریف  روستایی  راه های 
که تا به حال از پیشرفت فیزیکی خوبی برخوردار 

هستند.

این  افزود:  لرستان،  استانداری  عمرانی  معاون 
پروژه ها نیز تا پایان اسفندماه با نام و یاد شهیدان 

والامقام به بهره برداری خواهند رسید.

۱۸ پروژه محرومیت زدایی به یاد شهدای 
لرستان در دست اجراست

اخبار

فرماندار: نزدیک به ۲ هزار شغل 
امسال در کنگاور ایجاد شد

 فرماندار کنگاور با اشاره به کسب رتبه اول شهرستان در ثبت 
و ایجاد فرصت های شغلی گفت: این شهرستان با توجه به روند 
اشتغالزایی در سال جاری با ثبت نزدیک به ۲ هزار اشتغالزایی، 

حائز رتبه نخست اشتغالزایی در استان کرمانشاه است.
جلسه  در  سه شنبه  عصر  الماسی«  »فرزاد  ایرنا،  گزارش  به 
اظهار  کنگاور،  شهرستان  گذاری  سرمایه  و  اشتغال  شورای 
داشت: براساس آمار موجود سامانه رصد تعهد اشتغال کنگاور 

در سال جاری به میزان ۱۰۷درصد محقق شده است.
وی ادامه داد: میزان تعهد اشتغال در سال ۱۴۰۱ در سامانه 
و  برای شهرستان کنگاور یک هزار  اشتغال کشور  ملی رصد 
۹۰۶ نفر ثبت اشتغال شده که تاکنون بیش از این تعداد، ثبت 
گرفته  صورت  شهرستان  اجرایی  دستگاه های  توسط  اشتغال 

است.
وی با بیان اینکه پرداخت تسهیلات ویژه اشتغال زایی از محل 
تبصره ۱۶ و ۱۸ در روستاها نیز مورد تاکید است، بیان کرد: 
به  کمی  سهمیه  شهرستان ها،  دیگر  به  نسبت  برکت  بنیاد 
کنگاور اختصاص داده که باید بحث اشتغال در روستاها برای 
پول مورد  و  ثروت  تولید  و  از مهاجرت روستاییان  جلوگیری 

توجه بیشتری قرار گیرد.
که  می کنیم  کار  شرایطی  در  اینکه  بیان  با  کنگاور  فرماندار 
با کمترین  و  اعمال شده  ترین تحریم ها علیه کشور  سخت 
منابع ارزی مواجه شده ایم، اظهار داشت: پیگیری امور جوانان 
و مشکلات اشتغال آنها، مهمترین وظیفه حال حاضر مدیران 

است.
الماسی همچنین خاطرنشان کرد: برخی دستگاه های شهرستان 
فراتر از وظایف خود کار کرده اند، امور آب ۳۸۰ درصد ثبت 
اشتغال داشته، ورزش و جوانان ۲۰۰ درصد و جهادکشاورزی 

۱۶۰ درصد اشتغال در سامانه رصد ثبت کرده اند.
وی تاکید کرد: با توجه به پتانسیل خوب دامپروری و کشاورزی 
است که  نیاز  باوجود عملکرد خوب جهاد کشاورزی  منطقه، 

تسهیلات بیشتری به متقاضیان پرداخت شود.

پویش »اهدای خون جامعه ورزش 
و جوانان« در کرمانشاه کلید 

خورد
 با انعقاد تفاهمنامه همکاری بین ادارات کل انتقال خون 
و ورزش و جوانان استان کرمانشاه پویش »هر هفته یک 
هیات ورزشی برای اهدای خون« در این استان کلید خورد 
تا در حرکتی انسان دوستانه و سلامت محور نجات دهنده 

جان بیماران نیازمند به خون باشند.
به گزارش ایرنا، مدیرکل ورزش و جوانان استان کرمانشاه 
کرد:  اظهار  تفاهم نامه  این  انعقاد  جلسه  در  سه شنبه  روز 
جامعه ورزشی استان همواره در کار خیر پیشقدم بوده و 
یکی از این امور نیز اهدای خون برای نجات جان انسان 

هاست.
تفاهم نامه تصمیم  این  براساس  افزود:  »منوچهر حاتمی« 
گرفته شد تا در قالب پویشی که در این زمینه تشکیل شده 
است هر هفته یک هیات ورزشی در اهدای خون با هدف 
سلامتی ورزشکاران و نیز در کمک به نیازمندان به خون 

مشارکت داشته باشند.
از  که  است  بینی شده  پیش  پویش  این  کرد:  اضافه  وی 
هفته جوان در استان کرمانشاه آغاز و تداوم داشته باشد 
تا ورزشکاران، جوانان و چهره های شاخص این عرصه با 
حضور در مراکز انتقال خون و با اهدای خون خود علاوه 
بر نجات جان بیماران نیازمند به خون و فرآورده های آن 

مشوقی نیز برای جوانان و دیگر اقشار جامعه باشند.
مدیرکل انتقال خون استان کرمانشاه نیز در این نشست 
گفت: اهدای خون توسط ورزشکاران و چهره های مهم و 
شاخص ورزشی سبب الگو گرفتن جوانان از آنها و ترویج 

فرهنگ اهدای خون در میان مردم می شود.
در  فرهنگ سازی  اهمیت  بر  تاکید  با  میرزاده«  »مریم 
زمینه اهدای خون در جامعه افزود: با توجه به اینکه سن 
اهداکنندگان رو به پیری می رود نیاز است تا افراد جوان 
جایگزین آنها شوند که در این امر نقش ورزشکاران بسیار 

پررنگتر از سایر اقشار جامعه است.
وی با اشاره به حُسن تقارن مناسبت این پویش با هفته 
جوان گفت: ورزشکاران و مدیران ورزشی با شرکت در این 
حرکت اجتماعی زیبا هم خودشان خون اهدا می کنند و 
هم در ترویج این فرهنگ نجات بخش در جامعه اهتمام 

می ورزند.
میرزاده، تاکید کرد: خوشبختانه همکاری مناسبی میان این 
جامعه و اداره کل انتقال خون استان وجود دارد و انعقاد 
فرهنگ سازی  و  آموزشی  های  همکاری  نامه،  تفاهم  این 
اهدای خون در جامعه ورزشی را گسترش داده و با توجه به 
روحیه پهلوانی ورزشکاران، پیش بینی می شود این جامعه 
همکاری و پذیرش خوبی در امر اهدای خون داشته باشند.

در  جامعه  آگاهی  و  دانش  ارتقای سطح  ایرنا،  گزارش  به 
از  جامعه  سازی  آگاه  خون،  سلامت  و  بهداشت  زمینه 
روحیه ایثارگری اهداکنندگان و شناسایی قهرمانان ورزشی 
تاثیرگذار در جامعه،و فضای مجازی، اشاعه فرهنگ اهدای 
خون سالم و داوطلبانه و بدون چشم داشت و ارتقای سطح 
سرمایه  به  توجه  و  توانمندسازی  مردمی،  های  مشارکت 
های انسانی و اجتمای از اهداف این تفاهمنامه ذکر شده 

است.

5استان ها

با  غرب  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل   
بیان اینکه از مهمترین برنامه های شرکت های 
منطقه ای برق توسعه نیروگاه های خورشیدی 
تجدیدپذیر  خدادادی  منابع  از  گیری  بهره  و 
برای  شرکت  این  منظور  بدین  گفت:  است، 
استان  در  خورشیدی  نیروگاه های  توسعه 
کرمانشاه مجوز تولید ۵۰ مگاوات برق را صادر 

کرده  است.
با  گو  و  در گفت  روز سه شنبه  اسدی«  »علی 
افزون  روز  اهمیت  به  اشاره  با  ایرنا؛  خبرنگار 
توسعه انرژی های پاک مانند برق خورشیدی؛ 
موقعیت  به  باتوجه  ایران  کشور  افزود: 
جغرافیایش؛ ظرفیت بسیار خوبی برای توسعه 
این  از  باید  که  دارد  خورشیدی  نیروگاه های 
کاهش سوخت  راستای  در  خدادادی  ظرفیت 

های فسیلی که محدودند؛ استفاده کنیم.
برق  شرکت  در  خاطر  همین  به  گفت:  وی 
منطقه ای غرب مجوز پروانه تولید ۵۰ مگاوات 

هیچ  و  شده  صادر  کرمانشاه  استان  در  برق 
نیروگاه  احداث  برای صدور مجوز  قانونی  منع 

خورشیدی در سطح منطقه نداریم.
برق  مگاوات  هر  تولید  داشت:  اظهار  اسدی 
به  است،  نیاز  زمین  هکتار   ۲ به  خورشیدی 
راه  برای  ای  منطقه  برق  دلیل شرکت  همین 
و  نامه  تفاهم  خورشیدی  نیروگاه های  اندازی 
هماهنگی های لازم را با ارگان های همچون 
اداره کل منابع طبیعی و جهاد کشاورزی انجام 
داده که اگر متقاضیان تمایل داشته باشند در 
زمین های درجه سوم و منابع طبیعی نیروگاه 

احداث کنند.
برای  راهکارها  بهترین  از  یکی  همچنین  وی 
پنل  نصب  را  خورشیدی  های  نیرگاه  توسعه 
های خورشیدی بر سقف بام ها مانند واحدهای 
مسکونی، اداری، تجاری و تولیدی عنوان کرد 
این راستا شرکت برق منطقه ای  افزود: در  و 
کاملا از نظر فنی مشاوره ای از متقاضیان این 

طرح ها پشتیبانی می کند.
را  خورشیدی  نیروگاه های  برق  سال   ۲۲

تضمینی می خریم
در  غرب  ای  منطقه  برق  شرکت  مدیرعامل 
این  های  حمایت  مهمترین  جمله  از  ادامه 
شرکت را ارایه تسهیلات به متقاضیان احداث 
نیروگاه خورشیدی ذکر کرد و بیان داشت: این 
شرکت؛ افرادی را که تمایل به احداث نیروگاه 
وام  دریافت  برای  باشند  داشته  خورشیدی 
می  معرفی  عامل  های  بانک  به  قیمت  ارزان 

کند.
اسدی همچنین خرید تضمینی ۲۲ ساله برق 
مهمترین  از  را  خورشیدی  های  نیروگاه  از 
گفت:  و  کرد  اعلام  شرکت  این  های  حمایت 
های  نیروگاه  تولیدی  برق  شرکت؛  این  خود 
خورشیدی را ۲۲ سال خرید تضمنی می کند 

و با آنها از ابتدا قرارداد می بندد.
وی اضافه کرد: سرمایه گذاران در نیروگاه های 

از  کمتر  آنها  سرمایه  اصل  بدانند  خورشیدی 
سه سال برمی گردد و مابقی سالها نیروگاه های 
خورشیدی برای آنها به غیر از هزینه نگهداری 

فقط سود خواهد داشت.
وی در پایان برق را از زیرساخت ترین شرایط 
توسعه هر شهر و جامعه دانست و گفت: قطعا 
و بدون شک احداث نیروگاه خورشیدی و حتی 
بام  بر روی پشت  پنل های خورشیدی  نصب 
ها برای افراد از نظر مالی سوده ده خواهد بود 
افراد و بخش  به  باید  این خصوص  و فقط در 

خصوصی اطلاع رسانی بیشتر شود.
 ۷۴ پوشش  با  غرب  منطقه ای  برق  شرکت 
هزار کیلومتر مساحت و جمعیت حدود چهار 
و  هزار  از ۸۵  بیش  نفر،  هزار  و ۲۰۰  میلیون 
۷۲۰ کیلومتر شبکه انتقال برق و هزار و ۶۵۰ 
مشترک دارد که ۲۵ مشترک آن از واحدهای 
و  سیمان  کارخانه  مانند  سنگین  صنعتی 

پتروشیمی است.

مجوز تولید 50  مگاوات برق نیروگاه خورشیدی در استان 
کرمانشاه صادر شد

به  اشاره  با  کرمانشاه  فرمانداری  سرپرست 
بین دانش آموزان، گفت:  از  انتخاب مشاورانی 
مختلف  حوزه های  در  کرمانشاه  فرمانداری 
حوزه  در  و  دارد  مشورت  برای  شوراهایی 
دانش آموزی و از بین نوجوانان و دانش آموزان 
نخبه نیز یک شورا برای مشورت تشکیل شد.

عصر  رحیمی زنگنه،  ابراهیم  ایرنا؛  گزارش  به 
نوجوان  مشاوران  با  نشست  در  سه شنبه 
فرماندار با تقدیر از حضور دانش آموزان نخبه و 
موفق در جلسه امروز افزود: برای اینکه بتوانیم 
کنیم  استفاده  جامعه  اقشار  تمام  اندیشه  از 
باید مشورت کنیم و بهترین راه این است که 
راهکارها و ساختارهای درستی را تبیین کنیم 
نگاه  از  استفاده  برای  این جلسات، فرصتی  و 
ارتقای  در  قشر  این  مشارکت  و  دانش آموزان 

وضعیت جامعه است.
رهبری  معظم  مقام  تأکیدات  به  اشاره  با  وی 
مبنی بر جهاد تبیین عنوان کرد: در این زمینه 
یکدیگر  با  جامعه  افراد  گفت وگوی  و  تعامل 
بسیار اهمیت دارد و بهتر است این گفت وگو 
بین نسل نوجوان و جوان و مسئولان باشد زیرا 
مسئولان نیازمند نگاه تازه برای بهبود شرایط 

موجود هستند.
دشمن به دنبال تغییر نگرش نسل جوان است

اینکه  بیان  با  کرمانشاه  فرمانداری  سرپرست 
در تبلیغات رسانه های غربی، مهم ترین نقطه 
کرد:  عنوان  هستند  نوجوانان  و  جوانان  اثر 
برای  اقدام  مهم ترین  که  فهمیده اند  دشمنان 
نسل  نگرش  تغییر  اسلامی،  انقلاب  با  مقابله 
جوان و تزلزل در باورها و اعتقادات آن ها است 
استفاده  هدف  این  برای  مجازی  فضای  از  و 

می کنند.
رحیمی زنگنه با بیان اینکه در رابطه با اجرای 
جهاد تبیین، مطالعه و آگاهی نیاز است بیان 
کرد: براساس شناخت دقیق از وضعیت کشور 
باید به جوانان و نوجوانان آگاهی دهیم و آنها را 

امیدوار کنیم زیرا دشمن به دنبال ناامید نسل 
جوان است تا بتوانم اهداف شوم خود را در این 

سرزمین پیاده کند.
وی با بیان اینکه پیشرفت ها نسبت به گذشته 
و داشته های کنونی چشمگیر و ارزشمند گفت: 
اکنون جوانان ما در کارخانجاتی که زمانی در 
دست خارجیان بود در حال فعالیت هستند و 
تمامی صنایع به دست جوانان این مرز و بوم 
طراحی و ساخته می شود که فناوری هسته ای، 
این  جمله  از   ... و  بنیان  دانش  شرکت های 

صنایع هستند.
انقلاب  خدمات  به  اشاره  با  رحیمی زنگنه 
استان  افزود:  کرمانشاه  استان  در  اسلامی 
کرمانشاه در تولید برق به موفقیتی دست یافته 
تمامی  امروز  و  دارد  برق  صادرات  امکان  که 
شهرهای استان از نعمت گاز طبیعی برخوردار 
هستند و به دورترین روستاها نیز برق، گاز، آب 

و سایر زیرساخت ها رسیده است.

درخشان  آموزان  دانش  وجود  با  ایران  آینده 
است

اینکه  بیان  با  کرمانشاه  فرمانداری  سرپرست 
کشور  اصلی  سرمایه های  دانش آموزان  شما 
به  دانش آموزان  شما  کرد:  بیان  هستید 
ایجاد  توانایی  کشور  این  سازان  آینده  عنوان 
تغییرات بزرگ را دارید و آینده ایران اسلامی 
با وجود شما درخشان است زیرا دانش آموزان 
را  نابی هستند که می توانند خود  استعدادی 
به معرفت و کمال برسانند و بر اطرافیان نیز 

اثرگذار باشند.
وی گروه مشاوران فرمانداری کرمانشاه را پل 
افزود:  و  دانست  با خود  نسل جدید  ارتباطی 
قبول  برای  تمرینی  گروه  این  در  حضور 
اطمینان  و  است  آینده  بزرگ  مسئولیت های 
داشته باشید که آینده از آن ملت های مستقلی 

است که با علم و آگاهی جلو می روند.
کرد:  اضافه  کرمانشاه  فرمانداری  سرپرست 

مهمترین برنامه دشمن ایجاد ناامیدی و تغییر 
نگرش و باورهای نسل جوان و نوجوان است.

فرماندار  نوجوان  مشاوران  جلسه  این  در 
کرمانشاه به بیان دغدغه های خود پرداختند. 
کمبودها در مدارس، عدم برگزاری کلاس های 
برگزاری  عدم  مدارس،  از  برخی  در  عملی 
محوریت  با  مدارس  در  سیاسی  نشست های 
نشاط  و  شور  ایجاد  جامعه،  روز  موضوعات 
و  کتاب ها  بالای  هزینه  مدارس،  فضای  در 
کلاس های کنکور، نبود مکان تفریحی در شهر 
همچون شهربازی و... از جمله دغدغه های این 

گروه مشورتی بود.
جمعیت  نفر  میلیون  دو  با  کرمانشاه  استان 
ساکن در ۳۳ شهر و دو هزار و ۵۹۵ روستا، 
نزدیک به چهار هزار مدرسه دارد و حدود ۳۷۰ 
هزار نفر دانش آموز و ۲۶ هزار معلم در این 
آموزشی  فعالیت  و  تحصیل  مشغول  مدارس 

هستند.

فرمانداری کرمانشاه شورای مشورتی دانش آموزی تشکیل داد
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معزی فر : بسکتبال ایران شایسته 
صعود به جام جهانی است

دبیر فدراسیون بسکتبال گفت: از ماه ها پیش برای 
برنامه ریزی  جام جهانی  پایانی  پنجره  در  حضور 
شده و امیدواریم در ۲ دیدار آینده برابر  چین و 
ژاپن جواز حضور در این رویداد بزرگ را به دست 

آوریم چرا که تیم ملی شایستگی لازم را دارد.
بسکتبال  ملی  تیم  همراه  که  معزی فر  محسن 
حضور  جام جهانی  پایانی  پنجره   در  کشورمان 
کرد:  تاکید  ایرنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  دارد 
جواز صعود  و کسب  پنجره  این  در  برای حضور 
برگزاری جلسات  با  از ماه ها پیش  به جام جهانی 
و  را تشکیلدادیم  متعددی  کارگروه های  مختلف، 
برای رسیدن به اهداف از پیش تعیین شده همه 

نیروهای خود را بسیج کردیم.
با  خود  برنامه ریزی های  در  داد:  ادامه  وی 
هماهنگی وزارت ورزش، وزارت امورخارجه و سایر 
بخش ها و نهادهای دیگر سعی کردیم در یکمسیر 
موجود  ظرفیت های  از  بهره گیری  با  هماهنگ 
تیم  صعود  آن  که  کنیم  فکر  هدف  یک  به  تنها 
بسکتبالاست  جام جهانی  به  ایران  بسکتبال  ملی 
و خوشبختانه تا امروز طبق همان برنامه حرکت 
کرده ایم و در ادامه نیز همین سیاست را در پیش 
خواهیم گرفت تا به یاری خدا وتلاش کادر فنی 
کسب  را  جام جهانی  به  صعود  جواز  بازیکنان،  و 

کنیم.
او یادآور شد: با توجه به افزایش نرح ارز، از ۲ ماه 
پیش برای این سفر اقدام کردیم. از سویی دیگر 
استعلام های مختلفی را گرفتیم تا بامناسب ترین 
کشورمان  ملی پوشان  و  شویم  توکیو  راهی  پرواز 
دیدار   ۲ در  آماده حضور  مشکل  کمترین  با  نیز 
جلساتی  سفر  حاشیهاین  در  البته  شوند.  آینده 
فدراسیون های  با  تفاهم نامه  امضای  هدف  با 
بسکتبال ترکیه، ژاپن و چین هم پیش بینی شده 
که با حضور رئییسفدراسیون بسکتبال کشورمان 

محقق خواهد شد.
معزی فر با تاکید بر شیطنت های صورت گرفته و 
از همان  فارس گفت:  نام خلیج همیشه  تحریف 
زمانی که این مساله رخ داد به صورتخیلی جدی 
اعلام  را  کشورمان  بسکتبال  فدراسیون  موضع 
کردیم اما کارمان را معطوف به نامه نگاری نکرده 
و اقدامات دیگری را دربرنامه های خود قرار دادیم. 
فارس  نام خلیج  به  لوگویی  آنها طراحی  از  یکی 
است که بر روی ماسک و پیراهن اعضای تیم ملی 
درج شده تانشان دهیم بر سر چنین مضوعاتی با 

هیچ فرد یا گروهی تعارف نداریم.
سعید  شاگردان  تمرین  وضعیت  مورد  در  وی 
ارمغانی در اردوی پیش از بازی با تیم های ژاپن و 
چین در توکیو گفت: تمرینات با حضورکادر فنی 
دنبال  را  خود  تمرینات  مصدوم  بدون  ملی  تیم 
می کند. خوشبختانه قبل از اعزام هم موفق شدیم 
برای ۱۰ بازیکن بلند قد خود بلیتبیزینس تهیه 
شرایط  فرودگاهی،  ظرفیت های  از  استفاده  با  و 
مناسبی را برای اسکان و استراحت آنها در زمان 

ترانسفر پرواز فراهم کنیم.
او ادامه داد: جا دارد از همکاری سفارت ایران در 
از ورود  توکیو تقدیر و تشکر کنیم چرا که قبل 
لازم  وتمهیدات  هماهنگی ها  تمامی  ژاپن،  به  ما 
حلال  غذای  خصوص  در  و  بود  گرفته  صورت 
ایرانی نیز مشکلی نیست. سالن تمرینی مناسبی 
دیده  تدارک  تیمملی  اسکان  محل  نزدیکی  در 
به  توکیو  از  ما  پرواز  برای  برنامه ریزی  و  شده 
شده  محقق  نیز  چین  با  دیدار  برای  هنگ کنگ 
بعدازظهر  و  ملیصبح  تیم  حاضر  حال  در  است. 
تمرینات خود را در فضایی شاداب دنبال می کند 
محوریت  با  که  همگانی  بسیج  با  امیدواریم  و 
فدراسیون بسکتبالصورت گرفته شاهد یک صعود 

مقتدارنه به جام جهانی بسکتبال باشیم.

تاثیر باشگاه های زیرزمینی در دوپینگ/

نمونه گیری به ٢ هزار تست رسید

خبر

درخواست ژاوی از سرجی روبرتو؛ 

تمدید کن

6

در  تیمش  عملکرد  از  خرسندی  ابراز  با  بارسلونا  سرمربی 
مقابل کادیز، گفت: سرجی روبرتو فوق العاده بود؛ به او ایمان 

دارم و می خواهم قراردادش را تمدید کند.
به گزارش ایرنا، بارسلونا شب گذشته در حالی میزبان کادیز 
در ورزشگاه نیوکمپ بود که توانست این بازی را با نتیجه ۲ 
بر صفر به سود خود خاتمه دهد و با اختلاف ۸ امتیاز با تیم 
دوم جدول در صدر خودنمایی کند و به قهرمانی در لالیگا 

نزدیک تر شود.
ژاوی هرناندز با ابراز خرسندی از این پیروزی گفت: در نیمه 
دوم، شدت و سرعت بازی پایین آمد و این طبیعی بود زیرا 
بازی های زیادی داشتیم و خستگی آن مانده بود؛ اما موفق 
شدیم دو بر صفر پیروز شویم. کادیز هم در نیمه دوم چند 

بار خطر ایجاد کرد.
بازی  طول  در  بازیکنان  وضعیت  درباره  بارسا  سرمربی 
خاطرنشان کرد: از تعویض ها راضی هستم. برای فران تورس 
که  آنهایی  است.  برداشته  جلو  به  یک قدم  او  خوشحالم، 
معمولی نیستند، خوب بودند. همه لیاقت بازی را دارند. فران 
از بهترین بازی ها را از زمانی که به بارسلونا پیوسته،  یکی 
انجام داد و عنوان بهترین بازیکن میدان را هم به دست آورد. 
این بازی خوب باعث شد تا این بازیکن اعتمادبه نفس لازم را 

برای دیدارهای بعدی به دست آورد.
ژاوی ادامه داد: سرجی روبرتو هم در کنار فران فوق العاده 
او کاپیتان فوق العاده ای است؛  نمونه هستند.  آنها یک  بود. 
نوع دوست است و همدلی دارد. به او ایمان دارم و می خواهم 

قراردادش را تمدید کند.
فرانکی  و  لواندوفسکی  روبرت  تعویض  درباره  سرمربی  این 
از  جلوگیری  برای  تعویض  این  داد:  توضیح  هم  دی یونگ 
خستگی  به خاطر  پدری  قبلی  دیدار  در  بود.  آنها  خستگی 
این  از  بیشتر  نمی توانم  شد.  مصدوم  و  افتاد  زمین  مفرط 
باقی مانده  زیادی  بازی های  که  چرا  کنم  اذیت  را  بازیکنان 
بازیکنان را ذخیره کرد و بیش از حد آنها را  انرژی  باید  و 

خسته نکرد.
مقابل  پنجشنبه  روز  بازی  برای  باید  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
آماده شویم،  اظهار داشت: مهم کسب سه  بیشتر  منچستر 
امتیاز بود که به دست آوردیم. بسیار خوشحالم که بازیکنان 

از فرصت های به دست آمده استفاده کردند.
بارسلونا با این پیروزی ۵۹ امتیازی شد تا اختلاف خود را با 
تیم دوم جدول رده بندی به ۸ امتیاز افزایش دهد تا گامی 

دیگر به قهرمانی در لالیگا نزدیک تر شود.

ماجدی: با صعود تیم جوانان به جام 
جهانی، نسل خوبی را شناسایی و 

معرفی می کنیم

عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال گفت: تیم جوانان در 
جام ملت های آسیا در گروه خوبی قرار گرفته و امیدوارم با 
کسب نتایج قابل قبول به جام جهانی صعود کنیم. این اتفاق 

نسل خوبی را معرفی و شناسایی می کند.
به گزارش ایرنا، میرشاد ماجدی پس از ملاقات با مهدی تاج، 
رئیس فدراسیون فوتبال درباره شرایط تیم جوانان در آستانه 
جام ملت های زیر ۲۰ سال آسیا اظهار داشت: نشست خیلی 
خوبی را با مهدی تاج برگزار کردم و از او خواستم مدیر و 
سرمربی تیم ملی زیر ۲۰ سال نیز در جلسه حاضر شوند تا 
در کنار خزانه دار فدراسیون فوتبال به جزئیات مسائل مربوط 

به این تیم در آستانه جام ملت های آسیا رسیدگی شود.
وی افزود: اولین کاری که پس از بررسی های صورت گرفته و 
هماهنگی های تاج انجام شد، تصمیم به در نظر گرفتن پرواز 
چارتر برای تیم ملی جوانان بود. اگر قرار بود به شهر فرغانه 
پروازهای مختلف می رفتیم، حدود ۲۳ ساعت  با  ازبکستان 
پرواز داشتیم که خوشبختانه با هماهنگی های صورت گرفته، 

پرواز مستقیم نهایی شد.
عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال اضافه کرد: مقرر شد 

مبلغی از مطالبات کادر فنی هرچه سریع تر پرداخت شود. 

رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی با تاکید بر تاثیری که 
بدنسازی های زیرزمینی و مشاوره های غلط در دوپینگ 
أست  مسئولیت  که  کرد  تاکید  گذارد  می  ورزشکاران 

مثبت با ورزشکار است. 
به گزارش خبرنگار مهر، غلامرضا نوروزی که نیمه دی 
انتخاباتی  مجمع  اعضای  مثبت  رای  با   ۹۹ سال  ماه 
این  رئیس  عنوان  به  ورزشی  پزشکی  فدراسیون 
فدراسیون انتخاب شد امروز سه شنبه برای نخستین بار 
اقدام به برگزاری نشست خبری کرد تا ضمن ارائه گزارش 
انجام  اقدامات  اش،  عملکرد سه سال گذشته مجموعه 
شده برای پانزدهمین کنگره سراسری پزشکی ورزشی 
و نمایشگاه تجهیزات و کالاهای پزشکی ورزشی )۳ تا 
۵ اسفندماه- هتل المپیک( را تشریح کرده و همچنین 
های  حوزه  در  ها  رسانه  نمایندگان  پرسش  پاسخگوی 

مرتبط با پزشکی ورزشی و دوپینگ باشد.
بودن  پیش  در  به  خبری  نشست  این  آغاز  در  وی 
پانزدهمین کنگره سراسری پزشکی ورزشی و نمایشگاه 
تجهیزات و کالاهای پزشکی ورزشی اشاره کرد و گفت: 
تجهیزات ورزشی، آسیب های ورزشی، تغذیه ورزشی و 
است.  کنگره  این  محورهای  از جمله  اصلاحی  حرکات 
برای حضور در این کنگره ۸٦۵ نفر نام نویسی کردند و 

قرار است ۲۳۰ کارگاه برگزار شود.
نوروزی ادامه داد: همزمان با کنگره، نمایشگاه تجهیزات 
تجهیزات  که  أست  این  ما  تاکید  شود،  می  برگزار  هم 
بنیان  از شرکت های دانش  برای پزشکی ورزشی  لازم 
تهیه شود، در این نمایشگاه هم ٤۲ شرکت حضور دارند.

این  فعالیت  به  ورزشی  پزشکی  فدراسیون  رئیس 
قبل  دوره  که   ۹۸ سال  گفت:  و  کرد  اشاره  فدراسیون 
کرونا بود، تعداد ورزشکاران سازمان یافته به ۳۳۸٦ نفر 
رسید، در طول کرونا این آمار ریزش زیادی داشت اما در 
دوره پسا کرونا دوباره بالا رفت طوریکه امسال به بیش از 

۳٦۰۰ رسید یعنی رکورد سال ۹۸ را رد کردیم.
نوروزی تاکید کرد: تا پایان دی ماه ۱۲ هزار سند درمانی 
پرداخت کردیم، این پرداخت با سقف قابل توجه ۲۵ و 
۳۵ میلیون بوده است، و برای قهرمانان ملی سقف باز 
داشتیم طوریکه زیر ۱۰۰ میلیون هم داشتیم. شرط کار 
این است که ورزشکارانی که بیمه ما را دریافت می کنند، 

پرداختی ها را به موقع داشته باشند.
فعالیت  به  اشاره  با  ورزشی  پزشکی  فدراسیون  رئیس 
مستمر درمانگاه های زیر مجموع این فدراسیون به محور 
فعالیت آنها از جمله واکسیناسیون ورزشکاران اعزامی به 
بازی های اسلامی، معاینه ورزشکاران اعزامی به المپیک 
پرداخت و در مورد برنامه های مرتبط با کاروان اعزانی به 

بازی های آسیایی توضبح داد.

های  بازی  به  اعزام  برای  ورزشکاران  معاینه  گفت:  وی 
برای  برنامه  این  اما  است  نشده  آغاز  هنوز  آسیایی 
شده  آغاز  پاراآسیایی  های  بازی  به  اعزامی  ورزشکاران 

است.
اینکه درمانگاه قلب ویژه فدراسیون در  با بیان  نوروزی 
هفته دو روز به اهالی ورزش اختصاص دارد، خاطرنشان 
در  داخلی  رویدادهای  پزشکی  پوشش  فدراسیون  کرد: 
رشته های مختلف را پیگیر است، در این زمینه تاکنون 
۲۳ هزار ساعت پوشش پزشکی داشته ایم، ضمن اینکه 
۲۲ هزار بازرسی هم از باشگاه های کل کشور داشته ایم.

دبیرکل ستاد ملی مبارزه با دوپینگ با بیان اینکه در سال 
شامل  ورزشکاران  از  گیری  نمونه  تعداد ۱۱۰۰   ۲۰۲۲
شده  انجام  خانم  ورزشکار   ۲۵٤ و  مرد  ورزشکار   ٧۵٦
است، تصریح کرد: از این تعداد نمونه گیری ۹۵۸ نمونه 
به صورت ادرار و ۵۲ نمونه به صورت خون بوده است، 
وادا اصرار دارد که از ورزشکاران رشته های قدرتی که 
بیشتر در معرض دوپینگ قرار دارند نمونه خونی گرفته 

شود، به همین دلیل نمونه خون در برنامه قرار گرفت.
نوروزی با بیان اینکه در بحث آنتی دوپینگ اطلاع رسانی 
شفاف تر شده است، خاطرنشان کرد: این شفاف سازی 
در راستای تاکید و اجبار آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ 

برای اطلاع رسانی به روز و درج بر روی سایت بوده است.
وی با تاکید بر اینکه رای محرومیت ورزشکاران باید پس 
فعالیت  برای  نادو  برنامه  از  شود،  اعلام  نهایی شدن  از 
از  باید  تر در زمینه آموزش خبر داد و گفت:  گسترده 
حجم آسیب ها کم شود به خصوص که هزینه پیشگیری 

از درمان باصرفه تر است.
این  ویژه  حمایت  از  ورزشی  پزشکی  فدراسیون  رئیس 
سال  چهار  طی  نخاعی  قطع  ورزشکاران  از  فدراسیون 
گذشته خبر داد و گفت: کمک ها با پرداخت ۱.۵ میلیون 
حقوق آغاز شد و امروز این مبلغ را به ۲.۵ میلیون رسانده 

ایم اما قطعا بیشتر هم خواهد شد.
نوروزی همچنین از طرح این فدراسیون برای خریداری 
ساختمان جدید ورزشگاه آزادی خبر داد و گفت: عمر 
ساختمان فعلی بیش از ۳۰ سال است، به همین دلیل 
تصمیم به جابه جایی آن گرفته ایم به ویژه اینکه اینگونه 
به ورزشکاران نزدیک تر هم می شویم. وی با بیان اینکه با 
اولویت بندی فدراسیون های المپیکی تصمیم به تجهیز 
کمیته پزشکی آنها گرفته شده است، تاکید کرد: اینگونه 
فدراسیون ها تا حد زیادی بی نیاز از خدمات بیرونی می 
شوند، کشتی، جودو و اتومبیلرانی از جمله این فدراسیون 

ها هستند.

نوروزی در واکنش به اینکه »آیا با توجه به شیوع دوباره 
ورزش  در  دوباره  محدودیت  اعمال  برای  تاثیری  کرونا 
وجود دارد؟«، گفت: باید انصافا از فدراسیون تشکر کنم 
توان  تمام  با  و  گذاشت  تمام  کرونا سنگ  دوره  در  که 
هم  توکیو  المپیک  برای  بودیم،  ورزش  جامعه  کنار  در 
واکسیناسیون به موقع انجام شد، الان شدت کرونا مانند 
قبل نیست، بیشتر بحث آنفولانزا و سرماخوردگی مطرح 
و  اطلاعیه  بهداشت  جهانی  سازمان  زمانیکه  تا  است، 

دستورالعملی نداشته باشد ما هم اقدامی نداریم.
وی در پاسخ به این پرسش که »در برهه ای که همه 
تماشاگران  حضور  با  را  فوتبال  دیدارهای  تماشاگران 
در  بانوان  حضور  روی  فیفا  اتفاقا  و  کردند  می  برگزار 
استادیوم ایران تاکید داشت کلا برگزاری بازی های ما 
به خاطر کرونا بدون تماشاگر شد، اما این ابهام ایجاد شد 
که این فقط بهانه بوده است؟«، گفت: ما متولی نبودیم 
وزارت کشور تصمیم می گرفت و وزارت بهداشت آنها را 
ابلاغ می کرد، ما متولی نبودیم، بخشنامه ستاد در ورزش 
همچنان پابرجاست، فدراسیون هم مطیع دستورالعمل 
های وزارت بهداشت بود، در این زمینه از نهادهای متولی 

بپرسید.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/11/05هیات  مورخ     140160301022003090
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ابراهیم زاهدی فرزند محمد 
به شماره شناسنامه یک صادره از شهریار نسبت به ششدانگ 
مترمربع   5800 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک 
 - قطعه  از  مفروز  فرعی   2387 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز 
تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
منظور  به  لذا  گردیده  محرز  لبافیان  فاطمه  رسمی  مالکیت  از 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 17 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 02 / 12 / 1401

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/10/26 مورخ     140160301022002885
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی 
فرزند  نامی  نیک  علیرضا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
نصراله به شماره شناسنامه 102 صادره از رباط کریم نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 185/28 
از  مفروز  فرعی   537 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر 
– تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان  قطعه 
رباط کریم از مالکیت رسمی رویا شریفی محرز گردیده لذا به 

منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت  سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 17 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 02 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/11/09 مورخ     140160301022003156
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 

رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  فاقد سند  و ساختمانهای  اراضی 
علی  فرزند  مومیوند  گودرز  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
به شماره شناسنامه 13 صادره از نهاوند نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 4766/35 متر مربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 2 تفکیکی 
از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   124 از 
مالکیت رسمی علی خرم زارع صاحب نسق محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت  سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 17 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 02 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

سجادی: کسب سکوی سومی بازی های آسیایی محال نیست
 وزیر ورزش و جوانان در دیدار امروز خود با مدیران و پیشکسوتان 
بازی های  سوم  جایگاه  به  رسیدن  گفت:  تنیس روی میز  فدراسیون 
به  بلندمدت  برنامه ریزی  با  نیست و می توان  اتفاق محالی  آسیایی 

آن دست پیدا کرد.
به گزارش عصر سه شنبه ایرنا، حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان 
در دیدار با پیشکسوتان و قهرمانان تنیس روی میز در محل وزارت 
ورزش و جوانان، با اشاره به موفقیت های اخیر پینگ پنگ بازان ایران 
اظهار داشت: قهرمانان تنیس روی میز قابل احترام و و افتخار هستند. 
از علیقارداشی)رئیس فدراسیون( ممنونم که زمینه ساز برگزاری این 
جلسه بود. جلسه بسیار خوبی برگزار شد و انرژی مثبتی از نظرات 

همه دوستان گرفتیم.
وی افزود: خوشبختانه فدراسیون تنیس روی میز، فدراسیون یکدستی 
است که با مدیریت شایسته ای که در آن صورت گرفته شاهد اتفاقات 
خوب و چشم گیری در این رشته بوده ایم. از دیرباز آن چیزی که از 
رشته تنیس روی میز و قهرمانان آن در ذهن ما نقش بسته یک تیم 

کاری خوب و با اخلاق پسندیده بوده است.
ما  به  که  ورزشی  اخبار  در  کرد:  و جوانان خاطرنشان  ورزش  وزیر 
می رسد همیشه پالس های مثبتی از این فدراسیون به ما می رسد و 
همیشه اصول اخلاق و منش ورزشی پسندیده در بین قهرمانان این 
رشته دیده شده است. خوشحالیم که همه پیشکسوتان و قهرمانان 

تنیس روی میز به نیکی از رییس فدراسیون یاد کردند.

سجادی تصریح کرد: مدیران و پیشکسوتان 
فکر  و  ایده  دارای  تنیس روی میز  فدراسیون 
هستند و از لحاظ فنی نیز این رشته روبه جلو 
است. در ارزیابی که هر ساله از فدراسیون ها 
تنیس روی میز  فدراسیون  می شود  انجام 
همواره جزو فدراسیون های باامتیاز بوده است.

پینگ پنگ  این که  به  اشاره  با  همچنین  وی 
دارند  آسیا  قاره  در  سختی  کار  ایران  بازان 
رشته  قهرمانان  بهترین  داشت:  اظهار 
هستند  آسیا  قاره  از  دنیا  در  تنیس روی میز 
ما  ملی پوشان  برای  را  کار  مسئله  همین  و 
و  ژاپن  چین،  کشورهای  می کند.  سخت تر 
کره جنوبی سه کشور قدرتمند آسیا در حوزه 
ورزش هستند که همواره در بازی های آسیایی 

وجود  با  می شوند.  ظاهر  پرمدال  المپیک ها  و 
این که ایران نیز قهرمانان خوبی در رشته های مختلف دارد ولی هنوز 
در بحث مدال آوری با این سه کشور فاصله داریم هرچند که رسیدن 
به جایگاه سوم بازی های آسیایی اتفاق محالی نیست و می توان با 
برنامه ریزی بلندمدت به آن دست پیدا کرد. وزیر ورزش و جوانان 
و  فدراسیون ها  ایده های خوب  و  طرح ها  همه  پشتیبان  داد:  ادامه 
قهرمانان رشته های مختلف هستیم و از همه آن ها استقبال می کنیم. 

همین  با  ولی  است  بوده  محدود  گذشته  از  ورزش  مالی  بضاعت 
بضاعت محدود سعی می کنیم وظیفه خود را که همان کمک کردن 
به فدراسیون ها است را انجام دهیم. ورزشکاران همه زندگی خود را 
برای ورزش قهرمانی صرف می کنند و ما موظف هستیم که مشکلات 
برنامه  این خصوص  در  کنیم.  رفع  را  آن ها  بازنشستگی  و  بیمه ای 
خوبی برای رفع مشکلات بیمه ای و بازنشستگی قهرمانان داریم که 

امیدوارم هرچه زودتر اجرایی شود.

چهارشنبه 3   اسفند 1401



هنری
گزارش

انتصاب دو مدیر جدید در عرصه 
هنرهای نمایشی

 در مراسمی که در دفتر اداره کل هنرهای نمایشی برگزار شد، معاون 
هماهنگی و برنامه ریزی اداره کل هنرهای نمایشی و نیز مدیر دفتر 
پژوهش، آموزش و انتشارات نمایش انجمن هنرهای نمایشی ایران 

معرفی شدند.
نمایشی(،  )مدیرکل هنرهای  نظری  با حکم کاظم  ایرنا،  به گزارش 
کل  اداره  برنامه ریزی  و  هماهنگی  معاون  عنوان  به  ایزدی  علی 
انجمن  )مدیرعامل  فرج اللهی  اسرافیل  حکم  با  و  نمایشی  هنرهای 
هنرهای نمایشی ایران(، نرگس یزدی به عنوان مدیر دفتر پژوهش، 
ایران منصوب  نمایشی  انجمن هنرهای  نمایش  انتشارات  و  آموزش 

شدند.
و  هماهنگی  معاون  برای  نمایشی  هنرهای  مدیرکل  حکم  در 

برنامه ریزی اداره کل هنرهای نمایشی آمده است:
خانواده بزرگ تئاتر ایران، دارای مسائل، چالش ها و مطالباتی است 
و  توانمند  چالاک،  ساختار  نیازمند  شرایط  با  متناسب  بالطبع  و 
پاسخگوست. ارتباط مبتنی بر احترام با هنرمندان گران قدر، تعامل 
ساختاری پویا و هماهنگی با سایر دستگاه ها و نهادهای غیردولتی و 
خصوصی و درون سیستمی و استفاده از توان و امکانات در راستای 
جایگاه  ارتقای  به منظور  معنوی  و  مادی  سرمایه های  هم افزایی 
تلاشی  و  با شناخت، همت  تنها  که  است  امری  تئاتر،  مردمی  هنر 

هنرمندانه محقق خواهد شد.
نظر به تجربه، تخصص و توان جنابعالی به موجب این ابلاغ به عنوان 
»معاون هماهنگی و برنامه ریزی اداره کل هنرهای نمایشی« منصوب 

می شوید.
امید که در سایه الطاف الهی با همت، برنامه ریزی و تلاش پیگیر و 
بهره گیری از توان کارشناسی و اجرایی همکاران محترم و مشاوره های 
ارزشمند هنرمندان عرصه تئاتر و هم راستا با معاون اداری و مالی، در 

این مسئولیت پیروز و سربلند باشید.
هنرهای  انجمن  )مدیرعامل  فرج اللهی  اسرافیل  حکم  با  همچنین 
و  آموزش  پژوهش،  دفتر  مدیر  عنوان  به  یزدی  نرگس  نمایشی( 

انتشارات نمایش معرفی شد.
ایران برای مدیر دفتر  در حکم مدیرعامل انجمن هنرهای نمایشی 

پژوهش، آموزش و انتشارات نمایش آمده است:
با عنایت به اینکه ادبیات نمایشی در عرصه فعالیت هنرهای نمایشی 
و انتشارات به جهت توجه به علم و دانش و نیازهای ضروری در تولید 
آثار شایسته هنری حائز اهمیت است لذا توجه به اندیشه و بنیان های 
فکری، اهداف و چشم انداز روشن را در برنامه ریزی ایجاد خواهد کرد.

بر همین اساس با توجه به سرمایه فعال و مؤثر دانش آموختگان و 
بالقوه  این ظرفیت  با وجود  نمایشی  مؤلفان هنرهای  و  نویسندگان 
بر  آثار هنرمندان علاوه  و توان پژوهش، تحقیق، جمع آوری و نشر 
شناخت و ترسیم وضعیت گذشته و امروز، می توان آینده ای درخشان 

را برای هنر تئاتر رقم زد.
نظر به  مراتب تعهد، دانش و تجارب ارزشمند سرکار عالی به موجب 
این حکم شما را به عنوان »مدیر دفتر انتشارات و پژوهش اداره کل 
هنرهای نمایشی« منصوب می کنیم. امیدواریم با استفاده از همکاری 
و مشارکت هنرمندان، پژوهشگران و تعامل سازنده اداره کل هنرهای 
نمایشی و کلیه ذی نفعان در سایه پروردگار متعال در این مسئولیت 

ارزنده و مهم، موفق و مؤید باشید.

سرلشکر موسوی: آرشیو ارتش در 

اختیار سینماگران قرار می گیرد

 فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران گفت: بسیاری از آرشیو 
سینماگران  یعنی  این  و  است  شده  خارج  طبقه بندی  از  ارتش 

می توانند از آنها استفاده کنند.
خبرنگار  با  گفت وگو  در  موسوی  سیدعبدالرحیم  امیرسرلشکر 
سینمایی ایرنا و در پاسخ به این پرسش که رابطه ارتش و سینما 
در ایران در طول سال های گذشته چگونه بوده است، بیان کرد: 
به نسبت آن چیزی که می شد در  و  بوده  بسیار کم  رابطه  این 
حوزه سینما از ارتش استفاده شود و ارتش می توانست از سینما 

بهره ببرد، بسیار کم کاری شده است.
وی افزود: امیدواریم از این به بعد بتوانیم به کمک دوستان بخش 
معاونت سینمایی در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و دوستان 

خودمان در ارتش این عقب افتادگی را جبران کنیم.
به  ارتش  شد:  یادآور  ایران  اسلامی  جمهوری  کل ارتش  فرمانده 
است؛  شده  وارد  ها  حوزه  این  در  کمتر  دارد  که  تحفظی  دلیل 
شاید فکر می شده که ارتش وظیفه دارد که به ماموریت خودش 
و  بپردازند  ماموریت خودشان  به  باید  و سینماگران هم  بپردازد 

احتمالا این فکر بوده که این فاصله را ایجاد کرده است.
موسوی تاکید کرد: اما امید داریم به جهت نزدیکی بین سینما 
و ارتش که در سال های اخیر رخ داده است بتوانیم از این به بعد 
کارهای بیشتری را انجام دهیم. هم ارتش از هنر تاثیرگذار سینما 
استفاده  سینما  و  ارتش  هم افزایی  این  از  مردم  هم  گیرد،  بهره 
کنند و هم سینماگران بتوانند با استفاده از تنوع و تکثر بسیار 
زیاد سوژه های ناب و دست نخورده که در ارتش وجود دارد برای 

کارهای خوبشان استفاده کنند.
فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران در پاسخ به این پرسش 
که آیا سینماگران می توانند به مدد این توافق برای همکاری نسبت 
به دسترسی به آرشیو ارتش امیدوار باشند، گفت: بسیاری از این 
یعنی سینماگران  این  و  بندی خارج شده است  از طبقه  آرشیو 
می توانند از آنها استفاده کنند؛ برخی هنوز طبقه بندی دارند و 
قطعا نمی شود از آنان استفاده شود اما مابقی می تواند در اختیار 

فیلمسازان قرار گیرد.

یکی  گفت:  سینمایی  سازمان  رئیس   
از دغدغه های ما و اولویت های سازمان 
شناسایی  سیزدهم،  دولت  و  سینمایی 
کشور  سراسر  در  مستعد  مستندسازان 
که  و ظرفیت  نیرو  این  نظرم  به  است، 
در هنرمندان استانی وجود دارد، نباید 

از دست برود.
روابط عمومی مرکز  از  ایرنا  به گزارش 
و  تجربی  مستند،  سینمای  گسترش 
نشست  نهمین  و  پنجاه  پویانمایی، 
با  سینمایی  سازمان  رئیس  هفتگی 
تابعه،  موسسات  مدیران  و  معاونان 
سه شنبه دوم اسفندماه ۱۴۰۱ در محل 
مرکز گسترش سینمای مستند، تجربی 

و پویانمایی برگزار شد.
در این جلسه، رئیس سازمان سینمایی 
با تشریح وضعیت سینمای ایران، درباره 
برنامه ها  چشم اندازهای  و  اولویت ها 
همچنین  و  آینده  سال  طرح های  و 
اقدامات و برنامه های مرکز گسترش در 
سالی که گذشت و سال ۱۴۰۲ صحبت 

کرد.
مدیر  جلسه،  این  از  دیگری  بخش  در 
عامل، معاونان و مدیران مرکز گسترش 
عملکرد،  درباره  گزارش  ارائه  ضمن 
فعالیت ها و اقدامات سال ۱۴۰۱، درباره 
سال  برنامه های  و  طرح ها  چشم انداز، 

۱۴۰۲ صحبت کردند.
حاضران در جلسه نیز، علاوه بر بحث از 
سینمای ایران، درباره وضعیت تولیدات 
مستند و پویانمایی، نحوه توزیع، اکران 
و نمایش صحبت کرده و پیشنهادهایی 

ارائه دادند.
محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی 
به  اشاره  با  نشست  این  آغاز  در 
یک  در  گسترش  مرکز  فعالیت های 
سال اخیر گفت: آنچه در مرکز مشاهده 
کیفیت  ارتقای  برای  تلاش  می کنیم، 
و  هنری  سینمای  مستند،  سینمای 
خوشحالم  است.  اندیشه مند  سینمای 
عنوان  به  تجربه«  و  »هنر  گروه  که 
دوران  گسترش،  مرکز  زیرمجموعه 
سخت گذار را سپری کرده، فعالیت های 
روی  برنامه ها  و  شده  شروع  اجرایی 
جشنواره  شانزدهمین  است،  روال 
»سینماحقیقت« با موفقیت برگزار شد، 
است،  قبول  قابل  گسترش  مرکز  نمره 
مرکز  از  سینمایی  جامعه  انتظار  اما 
بالاست،  زیرمجموعه هایش  و  گسترش 
پیش  که  سالی  در  دوستانم  امیدوارم 
شایسته  پاسخ  انتظار  این  به  روست، 

بدهند.
و  اولویت ها  به  اشاره  با  ادامه  در  او 
سینمایی  سازمان  سیاست گذاری های 
گفت: آنچه در همه بخش های سینمای 
به  توجه  است،  مهم  برایمان  ایران 
از  اوست.  رضایت  جلب  و  مخاطب 
و  ما  دغدغه های  از  یکی  دیگر  سویی 
دولت  و  سینمایی  سازمان  اولویت های 
مستندسازان  شناسایی  سیزدهم، 
مستعد در سراسر کشور است، به نظرم 
هنرمندان  در  که  ظرفیت  و  نیرو  این 
دست  از  نباید  دارد،  وجود  استانی 
بالایی  قابلیت  گسترش  مرکز  برود. 
این  کشف  و  معرفی  شناسایی،  برای 
موفقیت  حرکت  دارد.  استعدادها 
جشنواره  شانزدهمین  در  که  آمیزی 
»سینماحقیقت« شروع شد، اهتمام به 
جدی تر شدن نقش سینماگران استانی 
و دیده شدن جوانان مستعد بود که باید 
جشنواره،  هفدهمین  در  و  یابد  ادامه 

نمود مضاعف پیدا کند.
شورای  کرد:  تاکید  خزاعی 
جشنواره  هفدهمین  سیاست گذاری 

»سینماحقیقت« به زودی معرفی شده 
و فراخوان این دوره پیش از شروع سال 
حرکت  تا  شد  خواهد  منتشر   ۱۴۰۲

قطار جشنواره بعدی متوقف نشود.
تاکید  با  سینمایی  سازمان  رئیس 
در  پویانمایی  جایگاه  و  اهمیت  بر 
حوزه  در  مرکز  گفت:  گسترش  مرکز 
و  داخلی  موفقیت های  پویانمایی 
بین المللی مختلفی در سالی که سپری 
شد به دست آورد، توجه به جایگاه این 
هنر، صنعت و رفتن به سمت بازارهای 
و  ساز  تقویت  و  ارزآوری  بین المللی، 
کارهای تولید، توزیع و نمایش در این 
مهمترین  از  و  است  مهم  بسیار  بخش 
برنامه های مرکز در سال آینده خواهد 

بود.
خزاعی در بخش دیگری از این جلسه 
و  نیازها  به  که  است  ضروری  گفت: 
طراحی  شود،  توجه  جامعه  تحولات 
اتاق فکرها، کارگروههایی که به تولید 
فکر بپردازند و شوراهایی که در بخش 
دارد.  اهمیت  کنند،  کار  ورزی  اندیشه 
با  از سویی دیگر سینمای مستند باید 
فضای جامعه همسو باشد، مخاطب این 
سینمای  که  می کند،  احساس  را  نیاز 
مستند انعکاسی از روح جامعه است. در 
دغدغه های  پویانمایی  و  مستند  تولید 
باید  را  کشور  و  جامعه  مسائل  ملی، 
لحاظ کرد و نباید از آنچه کشور، مردم 
است  درگیر  آن  با  فرهنگی  جامعه  و 

غفلت کرد.
رئیس سازمان سینمایی درباره ضرورت 
توجه به مستندسازی و تنوع گونه ها و 
مضامین افزود: سینمای مستند، زمانی 
زنده است که متنوع و باطراوت باشد.به 
گونه های مهجور در مستندسازی توجه 
مسیر  از  را  ما  روز،  موج های  و  کنیم 
اندیشه،  مسیر  که  مستند  سینمای 
نکند.  دور  است،  تعقل  و  خردورزی 
البته که در تولید، توزیع و نمایش در 
نیازهای جامعه  به  باید  مرکز گسترش 

توجه کنیم.
که  مسائلی  از  یکی  داد:  ادامه  خزاعی 
در سازمان سینمایی و در حوزه مستند 
پیوند  داریم،  اهتمام  و  توجه  آن  به 
سازمان ها  با  مستند  سینمای  دادن 
با  تعامل  است.  بزرگ  ارگان های  و 
است  فرصتی  اقتصادی  دستگاههای 
که دستاوردهای بزرگ کشور در عرصه 
 ... و  پتروشیمی  فولاد،  نفت،  صنایع 
عینی شده و افکار عمومی از آن مطلع 
هویت  تقویت  به  موضوع  این  شوند. 
می انجامد.  ملی  غرور  احیای  و  ملی 
و  همدلی  ایجاد  به  دیگر،  سویی  از 

خانواده  و  سینما  بدنه  با  همگرایی 
سینمای مستند و همه سینماگران در 
مرکز گسترش معتقدیم، خانواده بزرگ 
مطلوب  شرایطی  باید  ایران  سینمای 
باشد.  داشته  فعالیت  و  معیشت  برای 
او تاکید کرد: متاسفانه بعضی اقدامات 
و  سینماگران  از  تعدادی  حاشیه ای 
که  می شود  آن  از  مانع  مستندسازان 
دغدغه های معیشتی که سازمان نسبت 
اجرا  خوبی  به  دارد،  سینما  خانواده  به 
از  یکی  عنوان  به  مرکز گسترش  شود. 
سینمایی،  سازمان  زیرمجموعه های 
است.  مستندسازان  همه  خانه 
درگاهای ورودی سازمان به روی همه 
نظام  قواعد  که  است  باز  فیلمسازانی 
جمهوری اسلامی ایران را رعایت کرده 
فعالیت  ایران  کشور  ملی  پرچم  زیر  و 
از  از سینماگران  البته بعضی  می کنند. 
تلاش  که  این  مگر  خارج شدند،  دایره 
قانونی  های  چهارچوب  به  که  کنند 

سینمای کشور برگردند.
بخش  در  سینمایی  سازمان  رئیس 
به  اشاره  با  سخنانش  از  دیگری 
استان ها  در  فیلم  هفته های  برگزاری 
جشنواره های  رویدادها،  برگزاری  گفت: 
توجه  بین المللی،  و  استانی  منطقه ای، 
استانی،  فیلمسازان  و  استعدادها  به 
خونی تازه در رگ سینمای ایران جاری 
با  تعامل  در  گسترش  مرکز  می کند. 
این  باید  استانی  سازمان های  و  مراکز 
بستر را فراهم کنند. داد و ستد فرهنگی 
تهران  بین  سینمایی  تفاهمنامه های  و 
هموار  را  مسیر  این  استان ها،  سایر  و 
نباید  رویدادها  و  امکانات  همه  می کند. 
متمرکز  بزرگ  شهرهای  و  تهران  در 

شوند.
کرد:  تاکید  جلسه  این  از  بخشی  در  او 
اهتمام  و  استانی  فیلمسازان  به  توجه 
برای حل مسائل آنان را فراموش نکنیم، 
فیلمسازان  میزبان  تجربه،  و  هنر  در 
استانی باشید و حرف هایشان را شنیده 
و مشکلاتشان را حل کنیم. گاهی ممکن 
گسترده  اکران  مناسب  فیلمی  است 
یا  استان  در  را  آن  می شود  اما  نباشد، 
منطقه ای به شکلی خلاقانه اکران کرد، 
و مستندسازان  فیلمسازان  این شیوه  با 
کارشان  پیگیری  و  تلاش  به  نسبت  را 

امیدوار می کنیم.
مستندها  اکران  به  توجه  افزود:  خزاعی 
پلتفرم ها،  در  آنلاین  اکران  و  در سینما 
پیگیری  جدی تر  باید  آینده  سال  در 
سینمای  و  مخاطب  بین  ارتباط  شود، 
مستند را تقویت کنیم و تنها به دنبال 
محدود  ایام  و  جشنواره ای  مخاطب 

جشنواره  نظیر  رویدادهایی  برگزاری 
بین  فاصله  نباشیم.  »سینماحقیقت« 
تا  برداریم  مخاطب  و  مستند  سینمای 
آثار به گستره مخاطبان بیشتری دست 

یابند.
اهمیت  به  تاکید  با  خزاعی  محمد 
برگزاری  آنلاین،  آموزش  گفت:  آموزش 
حضور  با  آموزشی،  اردوهای  کارگاه ها، 
علاقه مندان  دانشجویان،  مستندسازان، 
در  تحول  زمینه  می تواند  حوزه  این  به 
فراهم  را  مستند  سینمای  دانش  حوزه 
بنیان های  آموزش ها  این  خروجی  کند. 
کرد.  تقویت خواهد  را  سینمای مستند 
اولویت های ملی  مستندسازی بر اساس 
در  که  است  رویکردی  روز،  مسائل  و 
مرکز دنبال شده و انشالله در سال آینده 

پیگیری خواهد شد.
سینما،  گفت:  سینمایی  سازمان  رئیس 
آرا  به  دهی  شکل  در  موثری  رسانه 
غرور  باید  ما  سینمای  است،  افکار  و 
افزایش دهد،  را  امید  ملی، عرق ملی و 
می تواند  دارد،  وجود  جامعه  در  آنچه 
که  باشد  امیدافزایی  و  بخش  روح  پیام 
مردم از سینما دریافت می کنند. سینما 
وحدت،  باید  کاستی ها،  روایت  کنار  در 
پرده  روی  را  امید  و  همدلی  یکدلی، 
به  نسبت  را  شریف  مردم  این  و  بیاورد 
امیدوار  آن  روشن  چشم انداز  و  آینده 
فارسی  اصغر  جلسه،  این  در  کند. 
معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان، 
ارزشیابی  معاون  بیگی  ایل  حبیب 
معاون  آشنا  قادر  سازمان،  نظارت  و 
سینمایی،  مطالعات  و  فناوری  توسعه 
کل  مدیر  و  دستیار  اسماعیلی  علیرضا 
سوقندی  محمدرضا  ریاست،  حوزه 
امور  و  مدیر کل دفتر حقوقی، عملکرد 
استان ها، غلامرضا نجاتی مدیر حراست 
بصری،  سمعی  و  امورسینمایی  سازمان 
یزدان عشیری مدیر کل روابط عمومی 
فیلمخانه  رئیس  طاهری  لادن  سازمان، 
مدیر  موسوی  سیدصادق  ایران،  ملی 
همکاری های  و  جشنواره ها  دفتر  کل 
بین الملل، سیدمهدی جوادی مدیر عامل 
بنیاد سینمایی فارابی، مجید اسماعیلی 
مدیر عامل موزه سینما، مهدی آذرپندار 
و  جوانان  سینمای  انجمن  عامل  مدیر 
موسسه  عامل  مدیر  میرزاخانی  هاشم 
همچنین  داشتند.  حضور  سینماشهر 
محمد حمیدی مقدم مدیر عامل مرکز 
گسترش، عباس اسداللهی معاون مالی و 
خزانه دار مرکز، عبدالحسین بدرلو معاون 
مستند و محمد طیب سرپرست هنر و 
تجربه و مدیر بازرگانی مرکز از حاضران 

در این جلسه بودند.

محمد خزاعی: شناسایی مستندسازان مستعد 
در سراسر کشور از دغدغه های ما است

گزارش

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: 
رئیس جمهوری بر سعه صدر در برخورد 

با تخلفات رسانه ها تاکید دارد

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی »رواداری« دولت سیزدهم در مقابل هجمه های 
رسانه ای را در چهار دهه اخیر بی سابقه دانست و گفت: دستور رئیس جمهوری 
بر حداکثر »سعه صدر« در برخورد با تخلفات رسانه ها و تلاش حداکثری بر 

حفظ »آزادی بیان« است.
به سوال  پاسخ  در  اسماعیلی  در حاشیه جلسه هیات دولت  محمدمهدی 
خبرنگار ایرنا درباره توقیف روزنامه سازندگی، گفت: با تاکید رئیس جمهور 
تلاش می کنیم حداکثر »سعه صدر« در برخورد با تخلفات رسانه ها را داشته 

باشیم.
اسماعیلی به سیاست دولت مبنی بر احترام به آزادی بیان و حق اظهار نظر 
در حوزه مطبوعات و رسانه اشاره کرده و افزود: رویکرد آیت الله رئیسی تلاش 
حداکثری بر حفظ »آزادی بیان« بوده و چه در زمان مسئولیت در قوه قضائیه 
و چه در دوران ریاست جمهوری، شخصا این موضوع را پیگیری کرده و از 

حقوق اصحاب رسانه دفاع کرده اند.
به  نسبت  رواداری  و تلاش هم  تاکید  این  مثال  افزود: شاهد  فرهنگ  وزیر 
بعید  به دولت سیزدهم است که  هجمه بزرگ و بی سابقه رسانه ای نسبت 
می دانم در هیچ دورانی پس از انقلاب اسلامی سابقه داشته باشد، با این حال 
تاکنون خبری از برخورد با رسانه ها، حتی چهره ها و رسانه های تخریب گر 

دولت از جانب دولت نشنیده اید.
چهار  دوران  در  کشور  مطبوعاتی  و  رسانه ای  فضای  مدیریت  به  اسماعیلی 
ماهه آشوب های اخیر نیز اشاره کرد و گفت: حتی در این دوران که شاید 
برخی مراجع و مراکز مدافع برخورد با برخی مطبوعات به دلیل همراهی با 
فضای شکل گرفته بودند، باز هم دولت تلاش کرد تا تنش به حداقل برسد 

و رسانه های رسمی بتوانند در چارچوب قانونی فعالیت خود را ادامه دهند.
مطبوعات  بر  نظارت  هیات  رای  به  اشاره  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
مبنی بر توقیف روزنامه سازندگی افزود: هیات نظارت بر تشکیلات غیردولتی 
و متشکل از نمایندگان دستگاه ها و قوای مختلف است و دولت نیز در این 
هیات تنها یک رای دارد، با این حال به نوبه خود از طریق دبیرخانه این هیات 
با رای  و همچنین معاونت مطبوعاتی، مشکلات رسانه ها هستیم. در مورد 
اخیر هیات هم تلاش زیادی شده بود تا با نشست های حضوری و تذکرات، 
از صدور آرای توقیف جلوگیری شود، اما متأسفانه اصرار بر تخلف، هیات را 

مجبور به این رای کرد.

تهیه کننده »سرهنگ ثریا« مطرح کرد :  
ذائقه فیلم دیدن مردم باید تغییر کند

تهیه کننده فیلم »سرهنگ ثریا« با برشمردن دلیل کاهش متقاضیان 
هنوز  فیلم  این  اکران  برای  که  کرد  بیان  نوروزی  اکران  فیلم های 

تصمیم قطعی گرفته نشده است.
جلیل شعبانی که فیلم »سرهنگ ثریا« را به کارگردانی لیلی عاج 
در جشنواره فجر امسال رونمایی کرد، در گفت وگویی با ایسنا درباره 
زمان اکران این فیلم  و ارزیابی اش از شرایط کلی اکران گفت: فعلًا 
و  است  نشده  گرفته  ثریا«  »سرهنگ  اکران  برای  خاصی  تصمیم 
بررسی ها برای زمان مناسب در سازمان اوج انجام می شود. البته به 
نظرم امسال با توجه به مقارن شدن عید نوروز با ماه مبارک رمضان، 

استقبال از اکران نوروز کمتر شده است.
او افزود: بجز این مسئله، در حال حاضر چند فیلم کمدی در حال 
هم  عید ۱۴۰۲  در  را  آن ها  نمایش  سینمادارها  که  هستند  اکران 
ادامه می دهند و این نگرانی برای تهیه کننده های دیگر وجود دارد 
می کند  پیدا  سرنوشتی  چه  مقطع  این  در  فیلمشان  نمایش  که 
و  نبود  فیلم های جشنواره که کمدی هم در میان آن ها  بخصوص 
با این فیلم های کمدی نتوانند  فیلم هایی که ساخته شده اند شاید 
برای کم  عاملی  این هم  فکر می کنم  دلیل  به همین  کنند  رقابت 

شدن استقبال از اکران نوروزی است.
اکران  به  جشنواره  فیلم های  مجموع  وقتی  اینکه  درباره  شعبانی 
که  چرا  می کنند  پیدا  شرایطی  چه  کمدی  فیلم  نبود  در  برسند 
اکران فیلم های کمدی به فروش دیگر فیلم ها هم کمک می کند؟ 
آثار  دیگر حضور  فیلم های  فروش  دلیل  نمی کنم حتماً  فکر  گفت:  
کمدی باشد چون سابقه داشته که فیلم های درام و اجتماعی بدون 
فیلم های کمدی هم توانسته اند مخاطب خود را به سینما بکشانند. 
قابلیت  و  باشند  لحاظ کیفیت خوب  به  فیلم ها  است که  این  مهم 

جذب مخاطب را داشته باشند.
این تهیه کننده که فیلمش دیپلم افتخار بهترین کارگردان فیلم اولی 
را گرفته است، اظهار کرد:  معتقدم که سطح کیفی فیلم ها باید بالا 
رود و ذائقه تماشاچی عوض شود چون آن ها عادت کرده اند که فیلم 
و کم کم مردم  است  تغییر  این شراط در حال  ولی  ببینند  کمدی 
عادت می کنند که فیلم های پلیسی را نیز دنبال کنند مثل آنچه در 
شبکه نمایش خانگی عرضه شده است؛ بنابراین ژانرهای متعددی 
هستند که می توانند جایگزین فیلم های کمدی در سینما شوند ولی 

قاعدتا باید با کیفیت ساخته شوند.
او در پایان در پاسخ به اینکه آیا »سرهنگ ثریا« برای اکران عمومی 
دچار تغییراتی می شود؟ گفت: در حال جمع آوری نظر تماشاچیان 
فیلم در جشنواره هستیم ولی تصورم این نیست که تغییرات خاصی 
داشته باشیم با این حال اگر جمع بندی بازخوردها ما را این به نتیجه 

برساند که تغییراتی لازم است، آن را اعمال خواهیم کرد.
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 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ  رای شماره 140160301022003127    مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/08
و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  کریم  رباط  املاک 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی 
ناهید بهارلو فرزند داود به شماره شناسنامه 209 صادره از رباط کریم نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی بمساحت 83927/59 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 154 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عبدالعلی باصری محرز گردیده لذا به منظور 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه  نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این  انتشار  تاریخ  از  می توانند 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 03 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

  

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ  رای شماره 140160301022003158    مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/09
اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای 
متقاضی ناصر طهماسبی فرزند علی اصغر به شماره شناسنامه 4235 صادره از 
تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 65/50 متر 
– تفکیکی از 160  مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 79 فرعی مفروز از قطعه 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عباس نصرتی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
ماه  به مدت دو  اولین آگهی  انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /11 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 03 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم
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سامانه انتقال آب به دریاچه ارومیه شامل 
کانال و تونل انتقال آب، جمعه هفته جاری 
به  نیرو  وزیر  و  جمهوری  رئیس  حضور  با 

بهره برداری می رسد.
نیرو،  وزارت  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
سامانه  این  از  رسمی  بهره برداری  مراسم 
و  تونل  شامل  ارومیه،  دریاچه  به  آبرسانی 
با  اسفند  پنجم  جمعه  روز  آبرسانی  کانال 
حضور آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس 
جمهور، وزیر نیرو و برخی مسئولان استانی 

برگزار می شود.
این گزارش حاکی است، سامانه انتقال آب 
انتقال  تونل  از  ارومیه، متشکل  به دریاچه 
۳۶ کیلومتری و کانال ۱۱ کیلومتری است 
میلیون   ۵۰۰ حدود  آبرسانی  قابلیت  که 
مترمکعب آب به دریاچه ارومیه را در سال 

دارد.
با توجه به اهمیت آبرسانی هرچه سریع تر به 
دریاچه ارومیه، وزیر نیرو در تابستان سال 
جاری از نزدیک از قسمت های مختلف این 
سامانه بازدید و شرکت توسعه منابع آب و 
نیروی ایران را ملزم به قرار دادن طرح در 
اولویت های اجرایی کرد. از جمله مشکلات 
سامانه  از  بهره برداری  راه  سر  بر  موجود 

کیلومتر   ۳۶ از  متر   ۸۰۰ آسیب دیدگی 
بهار  از  که  بود  دریاچه  به  آبرسانی  تونل 
سال جاری کارگروه های تخصصی با حضور 
کارشناسان خبره ، تشکیل و طراحی مجدد 
نهایتاً  و  انجام گرفت  تونل  اجزای سازه ای 
در تیرماه راهکارهای ترمیم تونل به تأیید 

فنی رسید و عملیات اجرایی آغاز شد.
بنا بر این گزارش در این راستا تیم اجرایی 
شیفت   ۳ در  فعالیت  با  بلافاصله  پروژه 
کاری، بدون وقفه و با استفاده از روش های 
به  نسبت  همزمان  صورت  به  نوآورانه 
دمونتاژ و خروج TBM در قطعه ورودی، 
 ۸۰۰ حدود  طول  به  تونل  ثانویه  پوشش 
متر در بخش های آبرفتی و آسیب دیده )به 
عنوان مهمترین فعالیت اجرایی( به همراه 
جمع  و  لازم  تکمیلی  فعالیت های  سایر 
آب  جهت  سازی  آماده  و  تجهیزات  آوری 
عملیات  اساس  این  بر  کرد.  اقدام  اندازی، 
پایان  در  سامانه  از  آزمایشی  بهره برداری 
عید  با  همزمان  و  جاری  سال  ماه  بهمن 
انجام  به  موفقیت  با  و  اجرا  مبعث  مبارک 
رسید و تونل و کانال انتقال آب به دریاچه 
توسط  رسمی  برداری  بهره  آماده  ارومیه 

رئیس جمهور شد.

سامانه انتقال آب به دریاچه ارومیه به 
بهره برداری می رسد

شهرداری   کریم  رباط  فرماندار 
فرهنگی  دقیق  ریزی  برنامه  با 
تواند  می  مناسب  فضاسازی  و 
صنعت سینما را به روزهای رونق 

گذشته برگرداند. 
روز  اتفاق  خبرنگار  گزارش  به 
فرهنگ  در شورای  احمدی  ،امید 
تنها سیمای  تعطیلی  به  عمومی  
کرد  اشاره  کریم  رباط  شهرستان 
موضوع  سینما،  داشت  وبیان 
کریم  رباط  مردم  عمومی  مطالبه 
دقیق  ریزی  برنامه  باید   و  است 
موجب  تا  گیرد  صورت  فرهنگی 
جانمایی  شود،  آن  رونق  و  رشد 
مناسب  نا  پیرامونی  شرایط  و  بد 
فرهنگی  امور  با  مرتبط  نا  و 
موجب شده  تا از سینما به خوبی 

استقبال نشود
نقش  سینما  افزود:  احمدی  
کلیدی در پر کردن اوقات فراغت 
مشکلات  رفع  برای  دارد  مردم 
در  صنعت  این  احیای  و  سینما 
و  امر  متولیان  همه  کریم  رباط 
 ، واتحاد  همکاری  با  مسئولین 
توان  می  کنندو  تلاش  دلسوزانه 

ظرفیت  از  منظوره  چند  بصورت 
ها و سالن های سینما برای اشاعه 
امور فرهنگی برای دانش آموزان و 
جشن های اعیاد به خوبی استفاده 

کرد.
ادامه  در  کریم  رباط  فرماندار 
دهه  ایام  در  کرد:امسال  تصریح 
بر  بالغ  اعتبار  با  پروژه   ۵۶ فجر 
بهره  به  تومان  میلیارد   ۳۸۱
مسکن  حوزه  در  و  رسید  برداری 
مهر و تحویل آن به متقاضیانی که 
سالیان سال منتظر خانه دار شدن 

بودند اتفاقات خوبی رقم خورد.
مصوبه  تخصیص  به  احمدی 
آزاد  دانشگاه  به  ترافیک  شورای 
آزادسازی  با  خبرداد  نور  پیام  و 
تاکسی  تردد   ، آبشناسان  خیابان 
ها و اتوبوس ها و کلانتری راحت 
تر انجام شود تا امنیت دانشجویان 
برقرار شود و مصوبه پل عابر پیاده 
زودتر  راهداری  اداره  توسط  که 
تکلیف  تعیین  و  گیری  تصمیم 
از  بتوانند  دانشجویان  تا  شود 
خوبی  به  خدمات  و  امکانات  این 

استفاده کنند

 رونق سینما در رباط کریم باید با

برنامه ریزی دقیق فرهنگی انجام شود
خبر

فرماندار رباط کریم مهمترین 
الویت اداره تبلیغات اسلامی 
کاهش  را  شهرستان  این 
آسیب های اجتماعی با تکیه 
بر آموزه های دینی ذکر کرد.

اتفاق  خبرنگار  گزارش  به 
روز،امید احمدی  در مراسم 
اداره  جدید  رئیس  معارفه 
شهرستان  اسلامی  تبلیغات 
داشت:  اظهار  کریم   رباط 
سازمان تبلیغات اسلامی بعد 
از پیروزی انقلاب شکوهمند 
شده  و  تاسیس  اسلامی 
این  دارند  انتظار  مردم 
سازمان در حوزه فرهنگی و 
دینی نسبت به سایر دستگاه 
تری  مطلوب  عملکرد  ها 

داشته باشد.
در  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
با  امسال  اعتکاف  مراسم 
رباط  مصلای  محوریت 
فرهنگی  های  فعالیت  کریم 
سوی  از  موثری  اجتماعی  و 
انجام  شهرستان  جمعه  امام 
داشت:  اظهار  است،  شده 
مرکز  کریم  رباط  مصلای 
جلب مشارکت های مردمی 
بوده و منجر به اعتماد بیش 
به  نسبت  جامعه  پیش  از 

نظام است.
تاکید  کریمان  دیار  فرماندار 
اسلامی  تبلیغات  اهالی  کرد: 
از  باید  شهرستان  سطح  در 
در  ارگانها  همه  همسویی 

حوزه دینی و اجتماعی برای 
و  اسلام  های  آرمان  ترویج 
کنند  استفاده  بهینه  انقلاب 
مدنظر  متعالی  اهداف  تا 
جامعه  در  پیش  از  بیش 

نهادینه شود.
داد:  ادامه  همچنین  وی 
اقتصاد کشور  شرایط کنونی 
سبب شده رباط کریم و سایر 
شهرستان های استان تهران 
که  شوند  تر  پذیر  مهاجر 
افزایش  به  این مسئله منجر 
می  اجتماعی  های  آسیب 

شود.
احمدی با بیان اینکه مبلغان 
تبلیغات  اداره  روحانیان  و 
رباط  شهرستان  اسلامی 
کاهش  راستای  در  کریم 
باید  اجتماعی  های  آسیب 
آفرینی  نقش  پیش  از  بیش 
ریزی  برنامه  با  گفت:  کنند، 
این  جمعیت  برای  مطلوب 
به  به روز  شهرستان که روز 

شود،  می  اضافه  آن  میزان 
می توان شکوفایی اجتماعی 

بیشتری را تحقق بخشید.
مطلب  این  بیان  ضمن  وی 
مسائل  شدن  عجین  با  که 
توان  می  دینی  و  اجتماعی 
معضلات  و  ها  آسیب  با 
مطلوب  نحو  به  اجتماعی 
افزود:  کرد،  مقابله  تری 
اولویت  به  باید  تبیین  جهاد 
مهم مسئولان اداره تبلیغات 
تبدیل  دیار کریمان  اسلامی 

شود.
با  کریم  رباط  فرماندار   
دشمنان  اینکه  به  اشاره 
اسلامی  ایران  خورده  قسم 
معنویت و دین فرزندان این 
مرز و بوم را نشانه گرفته اند 
تا آنها را از مساجد دور کنند، 
گفت: ارتباط چهره به چهره 
با  دینی  مبلغان  و  روحانیان 
نوجوانان  و  آموزان  دانش 
از  بیش  شکوفایی  به  منجر 

در  دینی  های  آموزه  پیش 
نسل جدید شود.

پایان  در  است  ذکر  به  لازم 
حجت  حضور  با  که  مراسم 
حسن  والمسلمین  الاسلام 
شهرستان  جمعه  امام  ترابی 
الاسلام  حجت  کریم،  رباط 
مدیرکل  زهرایی  محمدجواد 
استان  اسلامی  تبلیغات 
اصغر  علی  سرهنگ  تهران، 
رباط  سپاه  فرمانده  شهیری 
مسئولان  سایر  و  کریم  
در  شهرستانی  و  استانی 
اسلامی  تبلیغات  اداره 
زحمات  از  لوحی  اهدا  با 
رواز  حسین  الاسلام  حجت 
رئیس اداره تبلیغات اسلامی 
اعطا  با  و  تقدیر  شهرستان 
الاسلام  حجت  حکمی 
عنوان  به  سلطانی  محمد 
تبلیغات  اداره  جدید  رئیس 
رباط  شهرستان  اسلامی 

کریم منصوب شد.

فرماندار رباط کریم:کاهش آسیبهای اجتماعی رویکرد 

تبلیغات اسلامی در رباط کریم
خبر
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امام جمعه رباط کریم بر لزوم جهاد تبیین 
و روشنگری در جامعه تاکید کرد

نوشتار

در  کریم  رباط  جمعه  امام 
عمومی  فرهنگ  نشست شورای 
گفت:  کریم  رباط  شهرستان 
اهمیت جهاد تبیین و روشنگری 
مندی  رضایت  به  جامعه  در 

مردم ختم می شود.
ترابی  حسن  الاسلام  حجت 
از  تبیین  جهاد  داشت:  اظهار 
برخوردار  بالایی  بسیار  اهمیت 
در  هستیم  موظف  ما  و  است 
آن  روشنگری  و  حقایق  تبیین 
انجام رسالت تبیینی خود  و در 

کوتاهی نکنیم.
زدودن  یعنی  تبیین  افزود:  وی 
دل  و  ذهن  از  تردید  و  شک 
قرار  دشمن  هدف  که  مردمی 
کند  می  سعی  دشمن  گرفتند، 
و  حقایق  تحریف  شبهه  القاء  با 
روایت غلط از حوادث آنها را از 

حقایق دور کند.

اشاره  با  کریم  رباط  جمعه  امام 
گمراهی  برای  دشمن  تلاش  به 
کرد:  خاطرنشان  مردم  اذهان 
و  مقابله  یعنی  تبیین  جهاد 
برای  دشمن  تلاش  با  مبارزه 
و  تلاش  و  حقایق  تحریف 
کوشش در راه پیشبرد هدف که 
بیانجامد  دشمن  با  درگیری  به 
حرکت  با  مقابله  یعنی  جهاد 
جمله  از  که  دشمن  خسمانه 
اهداف انبیای الهی بوده است تا 
حقایق را آشکار کنند تا بشر از 

گمراهی نجات پیدا کنند.
حجت الاسلام ترابی تاکید کرد: 
همه مسئولان در هر جایگاه و به 
هر میزان تاثیرگذاری در جامعه، 
موظف به تبلیغ و تبیین هستند 
مجاهدانه  عرصه  این  در  باید  و 
تبیین  نتیجه  و  کنند  تلاش 
گیری  شکل  جامع،  و  صحیح 

جامعه  به  امید  تزیق  و  گفتمان 
و مردم است.

تاکید  با  کریم  رباط  امام جمعه 
بر هوشیاری نسل جوان در برابر 
گفت:  دشمنان  فرهنگی  تهاجم 
دقیق  جریان  فرهنگی  تهاجم 
ریزی  برنامه  قبل  از  و  پنهان  و 
نابرابرانه  جنگ  و  است  شده 
علیه  غرب  فرهنگ  غافلگیر  و 
فرهنگی  های  ارزش  و  ها  ملت 
و  اسلام  ایدئولوژی  خصوص  به 
اساسی  و  است  اسلامی  انقلاب 
تهاجم  از  دشمن  هدف  ترین 
ضربه  و  زادایی  اسلام  فرهنگی 
زدن به انقلاب و نظام جمهوری 

اسلامی است.
الگوهای  با  شد:  یادآور  وی 
به  تا  تاریخ  کل  در  که  تبیینی 
با  دارد،  وجود  ما  برای  امروز 
تبیین  با  و  بیداری  و  هوشیاری 

حقایق باید جامعه و به خصوص 
هدف  این  از  را  جوان  نسل 
نتوانند  تا  سازیم  آگاه  دشمنان 
اسلامی  فرهنگ  و  هویت  به 
سازند.  وارد  ای  خدشه  ما  ملت 
گفت:  ترابی  الاسلام  حجت 
برنامه  با  خواهد  می  دشمن 
ریزی دقیق و تزریق ویروسهای 
باورها  فکری، اخلاقی و رفتاری 
را  جامعه  انقلابی  ارزشهای  و 
مذهبی  اعتقادات  و  سست 
ولی  کند  ضعیف  را  جامعه 
افکار  گونه  این  که  بدانند  باید 
اسلامی  جامعه  در  گمراهی  و 
جایی ندارد و تلاش بیهوده است 
چون فرهنگ مردم ما همواره با 
و  درآمیخته  اسلام  و  مذهب 
تبدیل به رشته ای نا گسستنی 

شده است.
خبرنگار : ناهید کریمی

خبر

رئیس کل بانک مرکزی: مرکز مبادله ارز و طلا شروعی 
برای حکمرانی قوی حاکمیت ارزی کشور است

نوشتار

 رئیس کل بانک مرکزی گفت: 
ایران  و طلای  ارز  مبادله  مرکز 
قوی  حکمرانی  برای  شروعی 
خواهد  کشور  ارزی  حاکمیت 

بود.
»محمدرضا  ایرنا،  گزارش  به 
فرزین« روز سه شنبه در مراسم 
و  ارز  مبادله  مرکز  از  رونمایی 
طلای ایران افزود: راه اندازی این 
مرکز از برنامه های بانک مرکزی 
بود که به دلایلی راه اندازی آن 

با تاخیر همراه شده بود.
راه اندازی  تاخیر  دلایل  از  وی 
نرم  بحث های  را  مرکز  این 
خاطرنشان  و  برشمرد  افزاری 
مشکلات  شدن  برطرف  کرد: 
امروز سبب شد راه اندازی انجام 

شود.
اظهار  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
داشت: تلاش می کنیم که ثبات 
را با بازار ارز شروع کنیم به دلیل 
اهمیتی که ارز در معاملات دارد 
اقتصادی  پیش بینی های  بر  و 

تاثیرگذار است.
وی گفت: مرکز مبادله ایران با 
شده  پیش بینی  ابزارهای  تمام 
آزاد  بازار  فکری  کمک های  و 
تمام  که  بازاری  بود  ارز خواهد 
می شود  انجام  آن  در  مبادلات 

مرکزی  بانک  عنوان  به  ما  و 
مدیریت لازم را داشته باشیم.

دنیا  تمام  در  کرد:  بیان  فرزین 
در  اصلی  نهاد  مرکزی  بانک 
در  متاسفانه  و  است  ارز  حوزه 
نهادهای  کشور  کنونی  شرایط 
اختیارات  و  ندارد  وجود  لازم 
مبادله  مرکز  است  شده  کمتر 
قوی  حکمرانی  برای  شروعی 
از  و  کشور  ارزی  حاکمیت 
صاحبنظران،  متخصصان،  تمام 
کارآفرینان  و  سیاسیون 
ارزی  مدیریت  در  می خواهیم 
آنها  نظرات  از  و  کنند  کمک 

استفاده می کنیم.
ادامه  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
داد: طی مدت تصدی در بانک 
از ۶.۵  مرکزی نزدیک به بیش 
میلیارد دلار ارز در سامانه نیما 
به  نسبت  که  کرده ایم  پرداخت 
پارسال ۴۰ درصد بیشتر است.
تسهیل در فرایند تخصیص ارز

سامانه  نیما  سامانه  گفت:  وی 
ارز حواله مربوط به منابع اصلی 
را  خود  کار  فعلًا  و  است  ارزی 

ادامه می دهد.
فرایند  در  تسهیل  فرزین 
از  یکی  را  ارز  تخصیص 
و  برشمرد  مبادله  مرکز  اهداف 

اختصاص  ساخت:  خاطرنشان 
الان  که  بازار  در  مرجع  نرخ 
و  تورمی  انتظارات  دلایل  به 
افزایش  سبب  عوامل  سایر 
قیمت ها شده باید جایی سامان 
می گرفت که اینجا مرکز مبادله 

خواهد بود.
ادامه  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
طلا  و  ارز  مبادله  مرکز  داد: 
و  شد  خواهد  بازار  جایگزین 

کشف قیمت خواهد کرد .
فرزین افزود: مرکز مبادله ارز و 
طلا چند جزء دارد که نخستین 
مقرر  که  است  حواله  تالار  آن 
از  عمده ای  بخش  شد  خواهد 
ارز  مثل  نیما  سامانه  ارزهای 
و  پتروشیمی ها  و  فولادی ها 
به  و  اول  تالار  در  غذایی  مواد 
روش کشف قیمت عرضه شودبا 
این اقدام عرضه ارز بیشتر و با 

کیفیت می شود.
هیچ  کرد:  خاطرنشان  وی 
نیازهای  رفع  برای  محدودیتی 
ذخایر  وضع  و  نداریم  کشور 

ارزی کشور خوب است.
علت  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
را  ارزی  بازار  ریختگی  بهم 
و  برشمرد  تورمی  انتظارات 
نیاز  همه  حال  عین  در  گفت: 

خواهیم  پوشش  را  ارزی  های 
داد.

فرزین ادامه داد: امروز و با راه 
طلا  و  ارز  مبادله  مرکز  اندازی 
خواهد  صورت  قیمت  کشف 
می کنم  پیش بینی  و  گرفت 
آمار  در  توجهی  قابل  رشد 

تخصیص ارز داشته باشیم.
ارز  مبادله  مرکز  دوم  وجه  وی 
و  برشمرد  دوم  تالار  را  طلا  و 
خاطرنشان ساخت: این تالار ارز 
خدماتی ها را ارائه خواهد کرد.

رئیس کل بانک مرکزی افزود: 
مرکز مبادله؛ مرجع ارز و طلای 
آینده  در  و  شد  خواهد  کشور 
در  دیگری  ابزارهای  از  نزدیک 
و  معاملات سلف  ابزار  آن مثل 

فیوچر استفاده خواهد شد.
این  گذشته  در  گفت:  فرزین 
بودیم  داده  صرافی ها  به  را  ارز 
مراجعه  ملی  کارت  با  مردم  و 
نیازشان  مورد  ارز  و  می کردند 
این  از  پیش  که  می گرفتند  را 
تا  را  آن  و  بود  دلار   ۲۰۰۰
اما  دادیم  افزایش  یورو   ۵۰۰۰
راه  سامانه  این  بعد  به  این  از 
اندازی می شود و همه نیازهای 
شناسایی  را  مردم  خدماتی 
کنیم  تامین  را  آنها  تا  کردیم 
مسافرتی،  ارز  شامل  که 
درمانی  ماموریتی،  دانشجویی، 
نیاز  نوع   ۶۰ از  بیش  شامل  و 

ارزی خدماتی است.
ارز  اینکه  به  اشاره  با  فرزین 
خروجی  گیت  پشت  مسافری 
دیگر  و  خمینی  امام  فرودگاه 
به  بین المللی  فرودگاه های 
مسافران داده می شود گفت: با 
آستانه شب  در  اینکه  به  توجه 
سفر  تقاضای  و  هستیم  عید 
امیدواریم کاری  است  زیاد  هم 
کنیم که هیچ مشکلی به وجود 

نیاید.
دلار فردایی غیر قانونی است

بازار  کرد:  خاطرنشان  وی 
غیر  فردایی  دلار  و  فردایی 
قانونی بوده و مورد تایید بانک 
همین  به  و  نیست  مرکزی 
ورود  فردایی  بازار  به  سبب 
کردیم و توانستیم کارهایی در 
در  که  چرا  دهیم،  انجام  آنجا 
شرایطی که قیمت دلار فردایی 
پیدا  افزایش  عده ای  توسط 
روز  آن  در  نیز  تقاضا  می کند 
برای ارز بالا می رود. بنابراین در 
این راستا یکی از ابزارهایی که 
امروز در صددیم از آن استفاده 
را  نرخ  که  است  این  کنیم 
مبتنی بر منابع و مصارف ارزی 
تعیین  بنیادی  متغیرهای  و 
متخصصان،  همه  از  و  کنیم 
رسانه ها  و  کارشناسان 
می خواهیم در این زمینه به ما 
کمک کنند تا بتوانیم انتظارات 
کنیم.  کنترل  را  جامعه  تورمی 
چرا که عده ای همواره در تلاش 
برای ایجاد یک تصویر منفی در 

این زمینه هستند.
گفت:  مرکزی  بانک  رییس کل 
وضعیت منابع ارزی ما در سال 
جاری وضعیت مناسبی است و 
این  از  شرایط  آینده  سال  در 
امسال خواهد شد  از  بهتر  نظر 
چرا که با مذاکراتی که داشتیم 
حال  در  خوبی  گشایش های 
شود  آرام  ارز  اگر  است.  انجام 
شاخص های  سایر  می توانیم 
کنیم  ثبات  با  را  کلان  اقتصاد 
که متاسفانه امروزه هیچکدام از 

آنها با ثبات نیست.
فرزین ادامه داد: ثبات و آرامش 
به  ثبات بخشی  باعث  ارز  بازار 
اقتصادی  شاخص های  سایر 
و  ارز  مبادله  مرکز  خواهد شد. 
بازار آزاد  به نوعی  ایران  طلای 
نیازها  تمام  و  بود  خواهد  ارز 
انجام  آن  در  ارزی  مبادلات  و 

خواهد شد.

جهاد تبیین برای نسل جوان ضرورتی غیر قابل انکار است نوشتار

گفت:  نصیرشهر  شهردار 
امروز  نسل  در  تبیین  جهاد 
انکار  قابل  غیر  ضرورتی 

است.
 فرشاد شهسواری در حاشیه 
عمومی  فرهنگ  شورای 
افزود:  رباط کریم  شهرستان 

فرهنگی  و  اجتماعی  حوزه 
مقوله بسیار مهمی است که 
غفلت از آن آسیب جدی به 

دنبال دارد.
گسترش  کرد:  تصریح  وی 
در  تبیین  جهاد  فرهنگ 
ارزش  از  صیانت  راستای 

جمهوری  مقدس  نظام  های 
سازی  خنثی  و  اسلامی 
دشمنان  مسموم  تبلیغات 
علیه کشور با بیان عملکردها 
فرهنگ  بیان  همچنین  و 
برای  اسلامی   ایرانی  غنی 
نسل امروز محقق می شود.

ابراز  ادامه  در  شهسواری 
ایران  اسلامی  انقلاب  کرد: 
در  بزرگی  دستاوردهای 
به  مختلف  های  بخش 
این  انتقال  که  داشته  همراه 
به  بدیل  بی  دستاورهای 

نسل جوان ضروری است.
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